
ΚΟΛΥΜΒΗΤΙΚΗ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΛΛΑΔΑΣ 

HELLENIC SWIMMING FEDERATION 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΕΚΤΑΚΤΗΣ  

ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

 

29 MAIOY 2021  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΣ Κ. 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΑΥΓΟΥΛΕΑΣ Σ. 
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Στη Νέα Σμύρνη, στην αίθουσα συνεδριάσεων της Κ.Ο.Ε., σήμερα 29/5/2021 ημέρα Σάββατο και 

ώρα 10.00 ύστερα από την 5-05-2021 απόφαση του Δ.Σ. της Κ.Ο.Ε. και σχετική πρόσκληση προς 

τα Σωματεία μέλη της, πραγματοποιήθηκε η Επαναληπτική Έκτακτη Γενική Συνέλευση της Κ.Ο.Ε., 

με τα εξής θέματα:  

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  

1. Επικύρωση Πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη την 28η Μαρτίου 

του 2021.  

2. Ενστάσεις κατά του Πίνακα αντιπροσώπων και των δικαιουμένων ψήφων Σωματείων μελών 

της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Άρθρο 10, Παρ. 10 του ισχύοντος Καταστατικού μας.  

3. Εκλογή Προεδρείου της Γενικής Συνέλευσης σύμφωνα με το Άρθρο 10 Παρ. 11 του 

ισχύοντος Καταστατικού μας.  

4. Τροποποίηση του Καταστατικού όπως προαναφέρθηκε.  

5. Άλλα Θέματα.  

Παρέστησαν 164 σωματεία επί συνόλου 202 εγγεγραμμένων με δικαίωμα ψήφου.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλημέρα και στους νέους συναδέλφους οι οποίοι μπήκαν 

τώρα στο δεύτερο κομμάτι της σύνδεσής μας. Θα ήθελα να παρακαλέσω 

τον κ. Αυγουλέα, τον Γενικό Γραμματέα να μας ενημερώσει αν υπάρχει 

απαρτία προκειμένου να ξεκινήσουμε τη Γενική Συνέλευση.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Μπορούμε να περιμένουμε Πρόεδρε πέντε λεπτά. 

Είμαστε οριακά και λόγω ότι είναι καταστατική και να συμπληρώσουμε 

την απαρτία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περιμένουμε ακριβώς πέντε λεπτά και στις 10.05 ξεκινάμε.  

ΔΙΑΚΟΠΗ 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα να παρακαλέσω τον κ. Γενικό να μας ενημερώσει 

αν υπάρχει απαρτία για την έναρξη της Γενικής Συνέλευσης.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Κύριε Πρόεδρε ναι, έχουμε συμπληρώσει την απαρτία 

και συνεχίζουν να μπαίνουν Σωματεία. Μπορούμε να ξεκινήσουμε 

σύμφωνα με τις διατάξεις του Καταστατικού, έχουμε απαρτία για να 

προχωρήσουμε τη συζήτηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Συνεχίζουν και μπαίνουν Σωματεία, οπότε θα 

διαμορφωθεί μεγαλύτερος αριθμός.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κάποια στιγμή ενημερώστε μας, κατά τις 10.30 περίπου 

πόσα Σωματεία υπάρχουν για να καταγραφεί στα πρακτικά και να 

είμαστε και τυπικά εντάξει σε όλα τα επίπεδα.  

Έχετε όλοι παραλάβει την Ημερήσια Διάταξη της σημερινής Γενικής 

Συνέλευσης, η οποία όπως καταλαβαίνετε, το είχαμε συζητήσει και 

κατά τη διάρκεια του πρώτου Συμβουλίου που έκανε το καινούριο 

Διοικητικό Συμβούλιο. Ουσιαστικά έχει ως επίκεντρο την Τροποποίηση 

του Καταστατικού μας για να εναρμονιστεί με τις διατάξεις του Ν. 

4726/2020.  

Τα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης:  

Επικύρωση Πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη 

την 28η Μαρτίου του 2021 είναι το Νούμερο 1.  

Τα πρακτικά είναι αναρτημένα στο επίσημο site της Κολυμβητικής 

Ομοσπονδίας από τις 19 Μαΐου. 

2ο: Ενστάσεις κατά του Πίνακα αντιπροσώπων και των δικαιουμένων 

ψήφων Σωματείων μελών της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Άρθρο 10, Παρ. 10 

του ισχύοντος Καταστατικού μας.  
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3ο: Εκλογή Προεδρείου της Γενικής Συνέλευσης σύμφωνα με το Άρθρο 

10 Παρ. 11 του ισχύοντος Καταστατικού μας.  

4ο: Τροποποίηση του Καταστατικού όπως προαναφέρθηκε.  

5ο: Άλλα Θέματα.  

 

1ο θέμα:  Επικύρωση Πρακτικών της Γενικής Συνέλευσης της Κ.Ο.Ε. 

που διεξήχθη την 28η Μαρτίου του 2021 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ξεκινάμε με το 1ο θέμα: 1ο θέμα:  Επικύρωση Πρακτικών 

της Γενικής Συνέλευσης της Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη την 28η Μαρτίου του 

2021.  

Θα ήθελα παρακαλώ αν κάποιος από τους συναδέλφους έχει κάποιο 

σχόλιο ή κάποια αντίρρηση να τον ακούσουμε και να μας πει την 

άποψή του.  

Ευχαριστώ πολύ.  

Ομόφωνα επικυρώνονται τα πρακτικά της Γενική Συνέλευση της Κ.Ο.Ε. 

που διεξήχθη 28 Μαρτίου του 2021.  

 

Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει ομόφωνα επικυρώνονται τα πρακτικά της 

Γενική Συνέλευση της Κ.Ο.Ε. που διεξήχθη 28 Μαρτίου του 2021.  

 

2ο θέμα: Ενστάσεις κατά του Πίνακα αντιπροσώπων και των 

δικαιουμένων ψήφου Σωματείων μελών της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Άρθρο 

10, Παρ. 10 του ισχύοντος Καταστατικού μας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περνάμε στο 2ο θέμα της σημερινής ατζέντας: Ενστάσεις 

κατά του Πίνακα αντιπροσώπων και των δικαιουμένων ψήφου Σωματείων 

μελών της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Άρθρο 10, Παρ. 10 του ισχύοντος 

Καταστατικού μας.  

Δεν υπάρχει καμία ένσταση, οπότε προχωράμε.  

 

Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει τον Πίνακα αντιπροσώπων και των 

δικαιουμένων ψήφου Σωματείων μελών της Κ.Ο.Ε. σύμφωνα με το Άρθρο 

10, Παρ. 10 του ισχύοντος Καταστατικού. 

 

Ανακοινώσεις  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα πριν πάμε στην Εκλογή του Προεδρείου να κάνω 

δυο Ανακοινώσεις. Όπως γνωρίζετε πριν από λίγες ημέρες τελείωσε 

στη Βουδαπέστη το 35ο Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα, όπου είχαμε 

συμμετοχή στο open water, στις καταδύσεις, στην καλλιτεχνική 

κολύμβηση και στην κολύμβηση με αρκετές και πολλές επιτυχίες. 

Ακόμα και στις καταδύσεις που τα παιδιά πήγαν πολύ καλύτερη απ’ 

ότι πήγαν στο προολυμπιακό στο Τόκυο. Γεγονός που σημαίνει ότι αν 

είχαν και άλλους αγώνες στη διαδρομή της προετοιμασίας τους, θεωρώ 

ότι θα είχαν προβληθεί και για τους Ολυμπιακούς Αγώνες στο Τόκυο.  

Η Κολυμβητική Ομοσπονδία δεν μπορεί να μείνει απαθής μπροστά σε 

αυτές τις επιτυχίες τις οποίες έκαναν οι αθλητές μας. Δεν φτάνουν 

μόνο τα μπράβο και τα συγχαρητήρια, πρέπει να το δείξουμε και 

εμπράκτως.  

Συζητήσαμε στο Διοικητικό Συμβούλιο και θα αποφασίσουμε αμέσως στο 

επόμενο Διοικητικό Συμβούλιο αυτό το οποίο έγινε από πλευράς των 

αθλητών μας, εμείς από τη δική μας την μεριά να τους εκφράσουμε 

εμπράκτως τα συγχαρητήρια και την ευγνωμοσύνη μας.  

Όπως γνωρίζετε ουσιαστικά η νέα Διοίκηση της Κολυμβητικής 

Ομοσπονδίας κινείται πάνω στα πλαίσια του προϋπολογισμού, ο οποίος 

είχε εγκριθεί από την προηγούμενη Διοίκηση και έτσι τα χέρια μας 

είναι λίγο δεμένα. Δεν θέλουμε σε καμία περίπτωση να κάνουμε καμία 

παρέκκλιση του προϋπολογισμού, όπως αυτός έχει εγκριθεί από το 

Σώμα της Γενικής Συνέλευσης. Θα προσπαθήσουμε όμως να δείξουμε 

εμπράκτως στους αθλητές μας και στους προπονητές την ευγνωμοσύνη 

μας γι αυτό το οποίο κατάφεραν.  

Η ιδιαιτερότητα της σημερινής Διοίκησης είναι ότι βάζουμε και τα 

Σωματεία σε αυτήν τη διαδικασία για πρώτη φορά. Τα Σωματεία στα 

οποία ανήκουν οι αθλητές. Είναι κάτι το οποίο το κάνουμε γιατί 

αφενός το είχαμε υποσχεθεί ότι θα είμαστε δίπλα στα Σωματεία, 

αφετέρου γιατί το θεωρούμε σωστό.  

Θεωρούμε σωστό ότι ένας αθλητής ο οποίος γιγαντώνεται μέσα σε ένα 

Σωματείο και κάποια στιγμή φτάνει στο σημείο να κάνει κάποιες 

επιτυχίες σε ένα ευρωπαϊκό ή παγκόσμιο επίπεδο, το Σωματείο δεν 

είναι αμέτοχο. Έχει ξοδέψει χρήματα, χρόνο από ανθρώπους οι οποίοι 
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πολλές φορές στη δική μας την περίπτωση βάζουμε και το χέρι στην 

τσέπη.  

Εμείς, λοιπόν, στα πλαίσια των δυνατοτήτων μας αυτή τη στιγμή, 

όπως παρουσιάζονται σύμφωνα με τον προϋπολογισμό μας, αυτό θα το 

λάβουμε πολύ σοβαρά υπόψιν. Δεν έχει σημασία το ποιο θα είναι το 

νούμερο, σημασία έχει και αποδεικνύεται εκ του γεγονότος ότι 

αναγνωρίζουμε και σεβόμαστε την προσπάθεια που κάνει το Σωματείο.  

Αυτό ήταν το πρώτο που ήθελα να σας ανακοινώσω και θα ήθελα 

παρακαλώ πολύ ησυχία εδώ πέρα μέσα, γιατί έχουμε μία πολύ σοβαρή 

δουλειά να κάνουμε.  

Το δεύτερο το οποίο θέλω να σας  ανακοινώσω, είναι ότι από την 

προσεχή εβδομάδα και πιο συγκεκριμένα από την προσεχή Τρίτη και 

κάθε πρώτη Τρίτη του κάθε μήνα θα έχουμε προσωπική επαφή και 

κυρίως με τα Σωματεία τα οποία είναι εκτός Αθηνών.  

Έτσι, λοιπόν, από τις 2 το μεσημέρι μέχρι τις 5 την πρώτη Τρίτη 

κάθε μήνα όσοι από εσάς επιθυμείτε να έρθετε σε επαφή με τον 

Πρόεδρο για να πείτε παράπονο, πρόβλημα, άποψη ή και πρόταση θα 

στέλνετε e-mail στον κ. Μοντεσάτο και έτσι θα έχουμε τη δυνατότητα 

να συνομιλούμε μεταξύ μας, να δούμε πως μπορούμε να 

αντιμετωπίσουμε το οποιοδήποτε πρόβλημα. Για κάθε Σωματείο, 

εκπρόσωπο Σωματείου η συνάντηση αυτή θα είναι της τάξεως των 15 

λεπτών.  

Από την Τρίτη, λοιπόν, 1η του μήνα Ιουνίου θα ξεκινήσει αυτή η 

διαδικασία και θα συνεχιστεί μέχρι το τέλος της θητείας μας. 

Υπάρχει περίπτωση γιατί άνθρωποι είμαστε κάτι να μας τύχει, να 

λείπουμε στο εξωτερικό ή σε κάποια διοργάνωση ή και επαγγελματικά. 

Αν δεν είναι εφικτό να γίνεται η συνάντησή μας Τρίτη, θα 

μεταφέρεται και θα ειδοποιήσετε για την επόμενη ημέρα.  

Επαναλαμβάνω ότι κυρίως αυτό αφορά Σωματεία τα οποία είναι εκτός 

Αθήνας γιατί θέλουμε σε κάθε περίπτωση να έχουμε και το σφυγμό και 

την άποψη όλων των Σωματείων της επικράτειας.  

 

3ο θέμα: Εκλογή Προεδρείου της Γενικής Συνέλευσης σύμφωνα με το 

Άρθρο 10 Παρ. 11 του ισχύοντος Καταστατικού μας.  



ΕΚΤΑΚΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ Κ.Ο.Ε 6 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωρούμε στην Εκλογή Προεδρείου της Γενικής Συνέλευσης 

σύμφωνα με το Άρθρο 10 Παρ. 11 του ισχύοντος Καταστατικού μας. Θα 

μου επιτρέψετε πριν προχωρήσουμε στην Εκλογή του Προεδρείου να σας 

ενημερώσω ότι παρευρίσκονται στα γραφεία της Κολυμβητικής 

Ομοσπονδίας ο Α’ Αντιπρόεδρος της Ομοσπονδίας ο κ. Αθανασιάδης, ο 

Γενικός Γραμματέας ο κ. Στέφανος Αυγουλέας και η Νομική Υπηρεσία, 

ο Γενικός Διευθυντής ο κ. Γιανουρής, ο Διευθυντής ο κ. 

Χριστοφοράτος και ο κ. Ανδρέας Ζώτος εκπρόσωπος του Σωματείου του.  

Επομένως αν δεν έχετε αντίρρηση μπορούμε να προχωρήσουμε τη 

διαδικασία όπως αυτή τη στιγμή παρουσιάζεται μπροστά σας με 

προεδρεύοντα εμένα και Γραμματέα της Γενικής Συνέλευσης τον κ. 

Αυγουλέα;  

Παρακαλώ πολύ αν υπάρχει άλλη πρόταση με πολύ χαρά ευχαρίστως να 

την ακούσουμε.  

ΜΕΛΟΣ: Νομίζω ότι είναι και για τη διαδικασία να διευκολυνθεί, 

επειδή είναι όντως δύσκολη ούτως ή άλλως και χρονικά αλλά και 

τεχνικά, νομίζω να πάμε στην πρόταση του Προέδρου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει κάποιος ο οποίος έχει αντίρρηση παρακαλώ για να 

καταγραφεί.  

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ. Επομένως προεδρεύων είναι ο κ. 

Γιαννόπουλος και Γραμματέας της Γενικής Συνέλευσης είναι ο κ. 

Αυγουλέας. Ευχαριστώ πάρα πολύ.  

 

Η Γενική Συνέλευση εκλέγει ως Πρόεδρο της Γενικής Συνέλευσης τον 

κ. Γιαννόπουλο και Γενικό Γραμματέα τον κ. Αυγουλέα.  

 

5ο θέμα: Άλλα Θέματα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα να πάμε στα Άλλα Θέματα. Στην 54η συνεδρίασή 

του το Διοικητικό Συμβούλιο της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας, η οποία 

έγινε στις 29.7.2020 ενέκρινε την αίτηση του Σωματείου Ακαδημία 

Πολιτισμού και Άθλησης Φυρίγου για διαγραφή του από τη δύναμη των 

μελών της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας Ελλάδος.  

Παρακαλώ πολύ για την έγκρισή σας. Εγκρίνεται. 

Ευχαριστώ πολύ.  
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4ο θέμα: Τροποποίηση του Καταστατικού  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε στο κυρίως θέμα της σημερινής συνάντησης και θέλω 

να σας ευχαριστήσω όλους εκ μέρους όλων των παρευρισκομένων και 

του Διοικητικού Συμβουλίου που είσαστε μαζί μας και παρακολουθείτε 

και μετέχετε στη Γενική Συνέλευση.  

Πάμε, λοιπόν, στην Τροποποίηση του Καταστατικού μας. Θα ήθελα να 

πω δυο πράγματα πριν ξεκινήσουμε και δώσω το λόγο στον Γενικό 

Γραμματέα του Διοικητικού Συμβουλίου.  

Το σχέδιο Καταστατικού που τίθεται σήμερα προς συζήτηση και 

έγκριση από τη Γενική Συνέλευση των Σωματείων μας εγκρίθηκε 

ομόφωνα από το Δ.Σ. της Ομοσπονδίας τη Δευτέρα 24 Μαΐου. 

Αναρτήθηκε σε εμφανές σημείο στο site της Κολυμβητικής Ομοσπονδίας 

και λέω σε εμφανές σημείο και επιτρέψτε μου να το πω γιατί έχει τη 

σημασία του, γιατί στο προηγούμενο Καταστατικό το οποίο αλλάξαμε 

στις 8 Μαρτίου του 2020, ψάξαμε με πολύ κόπο να βρούμε τις αλλαγές 

του Καταστατικού.  

Συνεχίζω. Ταυτόχρονα εστάλη και ηλεκτρονικά στα Σωματεία που έχουν 

αποστείλει την ηλεκτρονική τους διεύθυνση όπως σας ζητήσαμε στις 

14 Απριλίου και κάναμε υπενθύμιση στις 7 Μαΐου.  

Θέλω να ευχαριστήσω την Επιτροπή Καταστατικού που επεξεργάστηκε το 

σχέδιο το οποίο έχετε μπροστά σας υπό τον κύριο Αυγουλέα, τους 

συναδέλφους μου στο Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας που 

συνέβαλαν με τις παρατηρήσεις τους στο Σχέδιο Καταστατικού και τη 

Νομική Υπηρεσία υπό τον κ. Κλαδά.  

Δίνω αμέσως το λόγο στον κ. Αυγουλέα προκειμένου να προχωρήσουμε 

τη διαδικασία.  

Κύριε Αυγουλέα έχετε το λόγο.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. Οι αλλαγές του 

Καταστατικού έπρεπε να γίνουν όπως είπε και ο Πρόεδρος μέχρι τις 

30.6 βάσει του Αθλητικού Νόμου 2725/99 γιατί διαφορετικά θα υπήρχε 

ο κίνδυνος άρσης ειδικής αθλητικής αναγνώρισης Ομοσπονδίας.  

Θα σας πω δυο-τρία γενικά, για να μην υπάρχουν αποσπασματικές 

διατάξεις στο Καταστατικό κάποια Άρθρα έχουν αυτούσια τις 

διατάξεις του Αθλητικού Νόμου και κάποια Άρθρα παρά τοποθετήθηκαν 

έτσι ώστε να γίνει πιο λειτουργικό. Για παράδειγμα, σε όλα τα 
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Άρθρα που μπορούσαμε βάλαμε πρόβλεψη για δικτυακές συνεδριάσεις 

και χρήση τεχνολογίας.  

Ο τρίτος λόγος είναι ότι έγιναν αλλαγές για τον εκσυγχρονισμό του 

Καταστατικού μας σύμφωνα με το Καταστατικό της Παγκόσμιας 

Ομοσπονδίας της FINA και φυσικά με τις κατάλληλες εξουσιοδοτήσεις 

προς τα όργανα της Κ.Ο.Ε. ώστε να εξυπηρετούνται καλύτερα τα 

αθλήματά μας.  

Για την οικονομία της συζήτηση, στο Καταστατικό που είναι η 

πρότασή σας προς συζήτηση δεν αναθεωρούνται τα Άρθρα 5, 7, 9, 13, 

17, 18, 21, 22, 23, 29, 30, 31 και 32. Δηλαδή, 13 από τα 

υφιστάμενα Άρθρα δεν αναθεωρούνται. Άρα, δεν πρόκειται να 

συζητηθούν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παραμένουν ως έχουν. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Στο κείμενο του Καταστατικού που έχετε εσείς 

μπροστά σας, γιατί είναι μία συνεχής διαδικασία, έγιναν δυο-τρεις 

νομοτεχνικές βελτιώσεις, τις οποίες έκανε ο κ. Κλαδάς και θα 

παρακαλούσα με την άδειά σας κύριε Πρόεδρε, αυτές τις νομοτεχνικές 

να τις εξηγήσει ο κ. Κλαδάς για να συνεχίσουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Απλώς θα ήθελα να πω ότι στα Άρθρα τα οποία είναι προς 

συζήτηση υπάρχουν κάποια τα οποία συμπεριλαμβάνονται μέσα στο 

Καταστατικό μας γιατί δεν μπορεί να γίνει διαφορετικά γιατί είναι 

βάσει του Νόμου. Αυτό είναι ένα το κρατούμενο. Υπάρχουν κάποια 

άλλα τα οποία είναι προς συζήτηση και υπάρχουν αυτές οι αλλαγές, 

νομοτεχνικές αλλαγές και πρέπει να αναφερθούν και να καταγραφούν 

στα πρακτικά.  

Ο κ. Κλαδάς παρακαλώ έχει το λόγο. 

ΚΛΑΔΑΣ: Καλημέρα σας. Μετά την τελευταία εξέταση του συνόλου του 

κειμένου και προσπαθώντας να αποφύγουμε διπλές εγγραφές να το 

κάνουμε ολοένα και πιο δωρικό για να μπορούμε να απευθυνόμαστε σε 

κάθε ένα Άρθρο αυθεντικά και όχι σε πολλά μαζί.  

Προέκυψαν, λοιπόν, τα εξής: Στο Άρθρο 5 του Σχεδίου του 

Καταστατικού που σας έχει διανεμηθεί, διαγράφηκε η Παράγραφος 5 

και η 6 έγινε 5. Στο 6 συμπεριλήφθη όλη η 5 και φυσικά έγινε 

αναρίθμηση των Παραγράφων. Δηλαδή, αντί να φτάνει μέχρι το 7, 

φτάνει πλέον μέχρι το 6.  
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Στο Άρθρο 11 Παρ. 3 Περίπτωση β’ γίνεται μία διόρθωση γιατί 

παραπέμπουμε στο 14 Παρ. 3, ενώ ήταν το 13 Παρ. 3. Με συγχωρείτε 

14 Παρ. 2, ενώ είναι το 12 Παρ. 2.  

Επίσης, στην Παρ. 6 προστέθηκε ένας τελευταίος τύπος τον οποίο θα 

σας τον διαβάσουμε εκείνη τη στιγμή, που αφορά πάλι ρύθμιση εκ του 

νόμου.  

Στο Άρθρο 12 αφαιρέσαμε τις εκλογές από την ΕΟΕ, τις οποίες τις 

είχαμε στο 11 και τις βάλαμε σε ξεχωριστό Άρθρο γιατί; Διότι έχει 

ψηφιστεί νόμος του Ελληνικού Δημοσίου το 2014, ο οποίος δεν έχει 

δυστυχώς ενσωματωθεί στις διατάξεις του Αθλητικού Νόμου, αν και 

αναφέρεται σε αυτόν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμείς το κάνουμε όμως.  

ΚΛΑΔΑΣ: Εμείς το κάνουμε αμέσως γιατί είμαστε υποχρεωμένοι αφού 

μιλάμε για αρχαιρεσίες. Προστέθηκε, λοιπόν, η Παρ. 10 που λέμε «οι 

εκλογές για την ΕΟΕ γίνονται μαζί με τις εκλογές για την εκλογή 

Διοικητικού Συμβουλίου της Ομοσπονδίας». Είναι υποχρεωτικό από το 

2014 και έχει διαφύγει.  

Μάλιστα να επισημάνω εδώ τη συνδρομή του Αγαπητού Συναδέλφου του 

κ. Λακουμέντα, με τον οποίο διατρέξαμε πάλι το Καταστατικό για να 

έχουμε μία γνώμη για το πριν και μετά και να μην κάνουμε λάθη 

μεταξύ μας. Θέλει συνέχεια η Ομοσπονδία και το Καταστατικό της.  

Στο Άρθρο 23 γράψαμε απλώς «να μην γίνεται παραδρομή ότι και εκεί 

η ψηφοφορία είναι μυστική». Αυτό γίνεται γιατί το Άρθρο 23 αφορά 

την Εξελεγκτική Επιτροπή που ενώ σύμφωνα με το νόμο δεν 

ρυθμίζεται, δηλαδή, δεν υπάρχει συζήτηση για την Εξελεγκτική 

Επιτροπή, αλλά ορίστηκε από τα καταστατικά όργανα. Το βάλαμε ρητώς 

για να μπορεί η Εφορευτική Επιτροπή στο μέλλον να κάνει το 

ψηφοδέλτιο της Εξελεγκτικής.  

Τέλος, στο Άρθρο 26 στις Επιτροπές, βγήκε νέος νόμος για το anti 

dobbing το 2021, ο οποίος ενσωματώνει στο ελληνικό δίκαιο τις 

διατάξεις της Παγκόσμιας Οργάνωσης για το anti dobbing και έτσι 

βάλαμε μία ρητή διάταξη που παραπέμπει στο νόμο.  

Όπου κάνουμε παραπομπές στο νόμο γίνεται για να μην γράφουμε στο 

Καταστατικό σελίδες ολόκληρες τις οποίες κατόπιν με την πρώτη 

αναθεώρηση του νόμου τις πετάμε στον κάλαθο των αχρήστων. Γι αυτό 
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και αυτές οι παρατηρήσεις που κάναμε, γίνονται για να μπορέσουν 

όλες οι διατάξεις των νόμων που ισχύουν να βρίσκονται τουλάχιστον 

από τον αναγνώστη του Καταστατικού μπροστά του. Δηλαδή, να 

λειτουργεί ως ευρετήριο των εφαρμοσθεισών διατάξεων εκ του νόμου.  

Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ. Απλώς θα ήθελα να επισημάνω προς 

τους συναδέλφους ότι έχει αποσταλεί από τη δική μας τη μεριά με τη 

δική σας συνδρομή όλος ο καινούριος νόμος που πρέπει να 

συμπεριλάβουν στο Καταστατικό τους και παρακαλώ πολύ αν κάποιος 

από εσάς δεν το έχει παραλάβει, να απευθύνει αίτημα για να ξέρουμε 

ποιος είναι για να το στείλουμε πάλι.  

Εμείς σκεφτόμενοι πάντα τα Σωματεία που είναι στη δύναμη της 

Κολυμβητικής Ομοσπονδίας γιατί γι αυτά λειτουργούμε, θέλουμε να 

σας κάνουμε όσο γίνεται πιο εύκολο το έργο σας.  

Υπό αυτήν την έννοια σας στείλαμε εγκαίρως, αν και ακούγεται ότι 

θα υπάρξει μία παράταση σε ότι αφορά τα Σωματεία, για το καινούριο 

Καταστατικό και την εναρμόνιση με τον καινούριο νόμο. Σας 

στείλαμε, λοιπόν, εγκαίρως όλες τις διατάξεις εκείνες του νόμου οι 

οποίες πρέπει να συμπεριληφθούν στο νέο σας Καταστατικό.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Και αφορούν μόνο στο νόμο κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, μόνο στο νόμο. 

Το λόγο έχει ο κ. Αυγουλέας.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ευχαριστώ και πάλι. Θα μου επιτρέψετε να 

διατρέξω Άρθρο – Άρθρο.  

Στο Άρθρο 1 η μόνη αλλαγή που υπάρχει είναι στην Παρ. 3 προσθέσαμε 

εκ περισσού αλλά για να υπάρχει ότι η Κ.Ο.Ε. είναι  Ομοσπονδία μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα.  

Στο Άρθρο 2 Παρ. 1 προσθέσαμε στα αθλήματα που υπήρχαν τρία ακόμα. 

Το beach water polo, το high diving και τα masters.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αυγουλέα επιτρέψτε μου να πω κάτι πάνω σε αυτό το 

κομμάτι. Όπως καταλαβαίνετε η Ομοσπονδία μας μεγαλώνει 

προσθέτοντας τρία ακόμα σπορ τα οποία δεν ήταν καταγεγραμμένα στο 

Καταστατικό μας, παρά το γεγονός ότι πολλοί εξ ημών πιστεύανε ότι 

είναι κάτω από την ομπρέλα της Ομοσπονδίας, τώρα το κάνουμε και 
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επισήμως και το κάνουμε και επισήμως για πολλούς και διάφορους 

λόγους.  

Ο κυριότερος είναι ότι ακολουθούμε το Καταστατικό της Παγκόσμιας 

Ομοσπονδίας και νομίζω ότι είναι υποχρέωσή μας να το κάνουμε αυτό. 

Πρέπει να είμαστε υπερήφανοι που είμαστε μέσα σε αυτήν τη μεγάλη 

οικογένεια του υγρού στίβου, γιατί δεν νομίζω ότι υπάρχει άλλη 

Ομοσπονδία να έχει τόσα πολλά σπορ.  

Από την άλλη μεριά όμως είναι και μεγαλύτερη ευθύνη του 

Διοικητικού Συμβουλίου και του προσωπικού της Κολυμβητικής 

Ομοσπονδίας να αναπτύξει όλα τα σπορ και να φέρει εις πέρας αυτό 

το δύσκολο έργο. Αυτό δεν μπορεί να γίνει χωρίς τη βοήθεια όλων 

μας. Το είπαμε από την πρώτη ημέρα και θα συνεχίσουμε να το λέμε 

συνέχεια και νομίζω ότι έχει γίνει πλέον κατανοητό.  

Όλοι σε αυτήν την προσπάθεια έχουμε ρόλο. Η Ομοσπονδία μεγαλώνει, 

εκσυγχρονίζεται, γίνεται μοντέρνα και όλοι έχουν ρόλο στο 

γίγνεσθαι το καθημερινό αυτής της Ομοσπονδίας.  

Κύριε Αυγουλέα συνεχίστε.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ευχαριστώ.  

Στο Άρθρο 2, λοιπόν, προστέθηκαν αυτά τα τρία αθλήματα και 

καταργήθηκαν οι Παράγραφοι 4 και 5 λόγω του νόμου, περίσσευαν.  

Στο Άρθρο 3 Παρ. 1 προστίθενται πάλι το beach water polo, το high 

diving και το masters.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είμαστε υποχρεωμένοι να τα βάλουμε.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ναι. Και στην Παρ. 3 έγινε μία αλλαγή λόγω του 

ότι λέμε στο καινούριο Καταστατικό ότι το Καταστατικό μας, η 

Κ.Ο.Ε., οφείλει οι διατάξεις του Καταστατικού της να μην 

συγκρούονται με τις διατάξεις των Καταστατικών των δυο παγκόσμιων 

Ομοσπονδιών.  

Στο Άρθρο 4 Παρ. 1 προστέθηκαν πάλι τα τρία αθλήματα: το beach 

water polo, το high diving και το masters.  

Στην Παρ. 2 προστέθηκε ο χρόνος που τα Σωματεία μέλη της Κ.Ο.Ε. 

πρέπει να μπουν στο Μητρώο ως εκ του νόμου, προσαρμογή στο νόμο. 

Δεν το αναλύω για την οικονομία του χρόνου και να μην σας 

ταλαιπωρώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ότι λέει ο νόμος.  
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ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ακριβώς. Διαγράφεται λόγω της πρόβλεψης του 

νόμου η Παρ. 4 στο Άρθρο 4.  

Στο Άρθρο 5 είναι τα κωλύματα του νόμου αυτούσια όπως έχουν μπει. 

Άρα, το Άρθρο 5 είναι υποχρέωσή μας εκ του νόμου.  

Στο Άρθρο 6 Παρ. 1 έγιναν δυο προσθήκες για το Ναυτικό Κώδικα στο 

Β’ και στο Γ’ και διαγράφεται το Ε’.  

Διαγράψαμε την παράγραφο στο παλιό Καταστατικό 5 όπου έλεγε ότι τα 

Σωματεία μέλη όταν έκαναν συμβάσεις χορηγίας και διαφήμισης και τα 

λοιπά έπρεπε να παίρνουν άδεια από την Κ.Ο.Ε. γιατί δεν έχει 

εφαρμοστεί ποτέ και θα προβλεφθεί στους Κανονισμούς.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλω να μείνω λίγο πάνω σε αυτό το Άρθρο το 

συγκεκριμένο. Αυτός είναι εκσυγχρονισμός το συγκεκριμένο Άρθρο 

όπως σας το ανέλυσε ο κ. Αυγουλέας. Δηλαδή, ενώ μέχρι τώρα έπρεπε 

να παίρνετε άδεια από την Κολυμβητική Ομοσπονδία για να βρούμε 

χορηγούς ή για τον οποιοδήποτε χορηγό θα ήθελε να έχει το κάθε 

Σωματείο, τώρα αυτό είναι δικό σας δικαίωμα. Προχωράτε κανονικά σε 

συμβάσεις χωρίς να μας ρωτάτε. Μάλιστα, όχι δεν μας ρωτάτε, έχετε 

και τη βοήθειά μας σε αυτά τα θέματα.  

Στη σύγχρονη εποχή τα χορηγικά προγράμματα εκσυγχρονίζουν ένα 

Σωματείο και εκσυγχρονίζουν και την Ομοσπονδία. Άρα, θα έχετε την 

αμέριστη συμπαράσταση της Ομοσπονδίας σε τέτοιου είδους κινήσεις.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Αν μου επιτρέπετε κύριε Πρόεδρε, αυτό το οποίο 

έχουμε συζητήσει, είναι ότι απλώς για την καλύτερη συνεργασία να 

έχουμε την ενημέρωση αλλά όχι έγκριση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ σωστά … πολύ σωστά.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Στο Άρθρο 8, 7 καινούριο 8 δεν υπάρχει καμία 

αλλαγή.  

Πάμε στο Άρθρο 9 Παρ. 2 όπου προσθέσαμε για να είναι πιο ξεκάθαρο 

ότι: Οι ετήσιες συνδρομές μπορεί να τακτικές ή έκτακτες και μπορεί 

να είναι από το δημόσιο ή από ιδιώτες. Αυτό είναι καθαρά 

εκσυγχρονιστικό και πρέπει να το αναφέρουμε.  

Το Άρθρο 10 παραμένει ως έχει όπως είπαμε.  

Άρθρο 11 Παρ. 1 διαγράφηκε ότι ήταν περιττό. Θέλω να παρακαλέσω 

για την προσοχή σας του Άρθρου 11 Παρ. 2 διαγράφει τη συστημένη 

επιστολή.  
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Αν μου επιτρέπετε κύριε Πρόεδρε, ως Γενικός Γραμματέας έχουμε 

τουλάχιστον δεκάδες επιστολές συστημένες όπου με βάση το ισχύον 

Καταστατικό έπρεπε στην επικοινωνία να καλούμε τα Σωματεία και 

έρχονταν ως αγνώστου διεύθυνσης και τα λοιπά. Αυτό αντικαθίσταται 

με την αλληλογραφία, με ηλεκτρονικό ταχυδρομείο που είναι ο 

σύγχρονος τρόπος.  

Αν μου επιτρέπετε να υπενθυμίσω όπως είπατε κι εσείς, παράκληση σε 

όλα τα Σωματεία, το έχουμε στείλει επανειλημμένα, να μας στείλουν 

τα e-mail τους για να υπάρχει επικοινωνία. Όμως, να αναγράφεται ο 

Σύλλογος έστω κι αν λέει aokolimvisi@gmail για να υπάρχει η 

επικοινωνία μέσω των e-mail. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Των επίσημων e-mail του Συλλόγου.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Άσχετα ποιος είναι ο χειριστής.  

Το Άρθρο 11 Παρ. 10 είναι ότι ακριβώς ορίζει ο νόμος. Δεν έχει 

αλλαγές.  

ΚΛΑΔΑΣ: Έχει αλλαγές, το 11 και το 12.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ευχαριστώ κύριε Κλαδά.  

Το 11 και το 12 ξεχωρίζουν τις Γενικές Συνελεύσεις σε «δυο 

κατηγορίες». Το 12 είναι η Εκλογική Γενική Συνέλευση, το ζήσαμε 

πρόσφατα, δεν θα το αναλύσω γιατί ήταν οι εκλογές που κάναμε 28 

και 29 Μαρτίου και το Άρθρο 11 έχει βελτιώσεις στις Τακτικές ή 

Έκτακτες Γενικές Συνελεύσεις όπως η σημερινή.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτές είναι οι μόνες αλλαγές.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ναι, οι μόνες αλλαγές.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράμε.  

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Ν.Ο. ΑΓΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ: Κύριε Πρόεδρε συγνώμη, να κάνω μία 

ερώτηση διαδικαστικού χαρακτήρα για το θέμα της τροποποίησης που 

είπατε των Καταστατικών μας Σωματείων. … Νίκος Ναυτικός Όμιλος 

Αγίου Νικολάου.  

Ήθελα να ρωτήσω, η ημερομηνία αυτή η καταληκτική εάν δεν δοθεί 

παράταση αφορά τη διάταξη την οποία θα υπογράψει ο Ειρηνοδίκης ή 

θέλετε το οριστικό που θα έχει καταγραφεί και στο Πρωτοδικείο; 

Διότι είναι μία διαδικασία που έχει μία καθυστέρηση, διότι θέλουμε 

Δελτία Δικαστικών Δημοσιεύσεων.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νίκο, να τελειώσουμε αυτό το οποίο έχουμε ξεκινήσει 

γιατί αν κάνουμε αυτήν την παρέμβαση …  

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Ν.Ο. ΑΓΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ: Ωραία. Συγνώμη κύριε Πρόεδρε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα χάσουμε μετά τον ειρμό των σκέψεων. Λίγο υπομονή. Δεν 

νομίζω ότι θα καθυστερήσουμε πάρα πολύ και θα τα απαντήσουμε όλα.  

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Ν.Ο. ΑΓΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ: Ευχαριστώ πολύ. Συγνώμη.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Συνεχίζω: Υπάρχουν οι διαγραφές στο Άρθρο 12 

Παρ. 2, Παρ. 3, Παρ. 4 του παλαιού Καταστατικού βάσει του Νόμου.  

Πάμε πλέον στο Άρθρο 13 το οποίο είναι ως έχει.  

Στο Άρθρο 14 Παρ. 1 πέρασε για να μην κάνουμε συνέχεια 

καταστατικές Συνελεύσεις, η πρόβλεψη του Νόμου που λέει ότι: 

Ανάλογα με τη δύναμη κάθε Ομοσπονδίας σε Σωματείο μπορούν να 

εκλεγούν από 5 έως 7 μέλη και τα λοιπά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ότι λέει ο Νόμος.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Στη δική μας περίπτωση είναι 21.   

Στο Άρθρο 14 Παρ. 3 πάλι είναι οι προβλέψεις του Νόμου.  

Στο Άρθρο 14 Παρ. 8 έγινε μία αλλαγή η οποία ομολογώ, το έχει 

αναφέρει και ο Πρόεδρος, μας είχε δυσκολέψει. Μετά την εκλογική 

διαδικασία το απερχόμενο Διοικητικό Συμβούλιο πρέπει εντός 5 αντί 

15 ημερών να παραδώσει στο νεοεκλεγέν και κάνουμε σαφές ότι πρέπει 

να υπογραφεί πρωτόκολλο παραλαβής από τους: Πρόεδρο, Γενικό 

Γραμματέα και Ταμία της απερχόμενης και επερχόμενης Διοίκησης.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα να σας πω πάνω σε αυτό το συγκεκριμένο Άρθρο, 

οι κυβερνήσεις όταν αλλάζουν την επόμενη ημέρα υπάρχει μία 

συνέχεια και ορκίζεται ο νέος πρωθυπουργός. Εμείς, πρέπει, λοιπόν, 

αυτές τις 15 ημέρες  για τις οποίες υπήρχε ένα – δεν θα το έλεγα 

ακυβερνησία – αλλά δεν είναι καλό να υπάρχει, η Ομοσπονδία πρέπει 

να προχωρήσει.  

Οι 15 ημέρες ήταν κάτι το υπερβολικό. Το κάναμε, λοιπόν, 5 ημέρες 

και καθορίσαμε τις διαδικασίες όπως πρέπει να γίνουν, ώστε να 

προχωράει η ροή μιας οργανωμένης Ομοσπονδίας όπως είναι η δική 

μας. Παρακαλώ.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Μια άλλη αλλαγή είναι στο Άρθρο 14 Παρ. 14 και 

το διαβάζω όπως ακριβώς είναι γιατί έχει σχέση με GDPR, λέμε στο 

τέλος σα πρακτικά καταχωρούνται των Διοικητικών Συμβουλίων: 
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Καταχωρούνται οι ψηφοφορίες και οι αποφάσεις οι οποίες 

μαγνητοφωνούνται και μετά την απομαγνητοφώνηση και καταγραφή σε 

έντυπο πρακτικό, επικυρώνονται και υπογράφονται από τους παρόντες. 

Το λοιπό περιεχόμενο αποτελεί το σύνολο των συνομιλιών και όχι 

πρακτικά του Διοικητικού Συμβουλίου» κι εδώ θέλω την προσοχή σας 

«το οποίο καταστρέφεται μετά την επικύρωση των πρακτικών». 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ πολύ να το ξαναπούμε αυτό γιατί έχει πολύ 

μεγάλη σημασία: Καταστρέφονται τα πρακτικά μετά την επικύρωση … 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  «Τα μαγνητοφωνημένα πρακτικά μετά την επικύρωση 

των γραπτών πρακτικών» δηλαδή, στο επόμενο Διοικητικό Συμβούλιο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. Συνεχίζουμε.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Στο Άρθρο 14 Παρ. 18 έγινε ξεκάθαρο ότι οι 

επίτιμοι της προηγούμενης Διοίκησης συμμετέχουν στο Διοικητικό 

Συμβούλιο με δικαίωμα λόγου, αλλά χωρίς ψήφο, ξεκαθαρίζεται. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και ο δια βίου. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Είπα οι επίτιμοι, το δια βίου θα το εξηγήσω αν 

μου επιτρέπετε λίγο πιο κάτω.   

Στο Άρθρο 14 Παρ. 19 έγινε η προσθήκη, εκεί που έλεγε: «Το Δ.Σ. 

της Κ.Ο.Ε. μπορεί να αναθέτει ειδικά καθήκοντα και αρμοδιότητες 

και εκτελεστικές … σε μέλη εκτός Δ.Σ.», έγινε η προσθήκη ότι: 

«Τέτοια καθήκοντα και αρμοδιότητες ανατίθενται και στον Γενικό 

Διευθυντή της Κ.Ο.Ε.» γιατί όπως ξέρετε το Διοικητικό Συμβούλιο 

έχει αποφασίσει να έχει Γενικό Διευθυντή, ο οποίος προσλαμβάνεται 

δυνάμει του Άρθρου 23 του Ν. 2725/1999.  

Άρα, η Κ.Ο.Ε. πλέον έχει στο Καταστατικό της ότι υπάρχει αυτή η 

δυνατότητα για τον Γενικό Διευθυντή, όπως σας έχει πει και ο 

Πρόεδρος, είναι ο κ. Γιαννουρής.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τους επίτιμους θα πεις κάτι επί του θέματος;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Υπάρχει μία αλλαγή, θα σας την εξηγήσω σε άλλο 

Άρθρο, ο επίτιμος ισόβιος Πρόεδρος μετονομάστηκε γιατί είναι πιο 

ωραίο επίτιμος δια βίου Πρόεδρος. Το τι ακριβώς σημαίνει αυτό θα 

σας το πω, μεταφέρθηκε στη σωστή διάταξη, είναι στα πλαίσια να μην 

υπάρχουν πολλές διατάξεις.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένα λεπτό επί του θέματος. Στο προηγούμενο Καταστατικό 

μας προβλεπόταν οι επίτιμοι να έχουν τη δυνατότητα και 

εκτελεστικών αρμοδιοτήτων.  

Είχα ξεκαθαρίσει και τότε που έγινε συζήτηση ότι αυτό δεν είναι 

δυνατόν να γίνεται. Δεν υπάρχει Καταστατικό που δίνει τη 

δυνατότητα σε επίτιμο να έχει εκτελεστικές δυνατότητες και 

αρμοδιότητες οι οποίες τους εκχωρούνται από το Διοικητικό 

Συμβούλιο.  

Ήμουν κατηγορηματικός τότε, όπως είμαστε και τώρα. Ο επίτιμος 

είναι επίτιμος και ο επίτιμος δεν αναλαμβάνει εκτελεστικές 

αρμοδιότητες. Θέλω να γίνει κατανοητό ότι αυτό ήταν άποψή μας εδώ 

και πάρα πολύ καιρό. Δεν είχε ψηφιστεί τότε και το ξαναφέραμε 

σήμερα για να μπουν τα πράγματα σε μία σειρά, όπως πρέπει. Όπως 

αρμόζει σε μία σύγχρονη Ομοσπονδία.  

Ξέρετε ότι έχετε μεγάλο σεβασμό, το γνωρίζετε άπαντες και με τον 

τρόπο όπως έχω λειτουργήσει μέχρι τώρα, αλλά και λόγω και 

ιδιαίτερων πεποιθήσεων προσωπικών. Έχω μεγάλο σεβασμό στους 

επίτιμους, αλλά δεν είναι δυνατόν να μπαίνουμε σε αυτήν τη λογική 

που ο επίτιμος έχει εκτελεστικές αρμοδιότητες. Πρέπει να φύγουμε 

μπροστά και με την πρόταση την οποία σας ανέλυσε στο Άρθρο το 

συγκεκριμένο ο κ. Αυγουλέας φεύγουμε μπροστά, με όλο το σεβασμό 

και την αγάπη που έχω. Είναι ξεκάθαρο. Παρακαλώ. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε.  

Στο Άρθρο 15  μιλάει για τις Επιτροπές που μπορεί να κάνει το 

Διοικητικό Συμβούλιο για να είναι ξεκάθαρο «ο χαρακτήρας των 

Επιτροπών αυτών είναι συμβουλευτικός για το Διοικητικό Συμβούλιο» 

απλώς για να είναι ξεκάθαρο.  

Στο Άρθρο 16 δεν υπάρχει αλλαγή. Διαγράφεται μόνο η Παρ. 3 και 

υπάρχει σχετική αναρίθμηση.  

Στα άλλα δεν υπάρχουν αλλαγές. Στο Άρθρο 19 στις αρμοδιότητες του 

Γενικού Γραμματέα προστέθηκε εκεί που λέει για την τήρηση των 

βιβλίων «λόγω  της τεχνολογίας και των ηλεκτρονικών αρχείων».  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εκσυγχρονισμός. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Αντίστοιχα και στο Άρθρο 20 όπου προβλέπονται 

για τον Ταμία πως πληρώνονται και τι βιβλία τηρούνται, προστέθηκε 
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«οι πληρωμές των υποχρεώσεων της Ομοσπονδίας και του Σωματείου 

μπορεί να γίνονται διατραπεζικά μέσω διαδικτύου με υπογραφές του 

Προέδρου και του Ταμία της Ομοσπονδίας». Δεν αλλάζουμε κάτι απλά 

είναι ο εκσυγχρονισμός λόγω της τεχνολογίας.  

Πάμε κατευθείαν στο Άρθρο για τις Προμήθειες, το οποίο είναι το 

Άρθρο 24, όπου βγαίνουν δυο Παράγραφοι που υπήρχαν, γιατί 

θεωρήσαμε ότι είναι πολύ πιο σωστό και ευέλικτο και 

αντικαταστάθηκε με την εξής φράση: «Εφαρμόζονται οι προβλέψεις των 

διατάξεων του Ν. 4412 όπως κάθε φορά ισχύουν με τις οποίες 

ενσωματώθηκαν στην ελληνική έννομη τάξη οι οδηγίες τάδε, τάδε».  

Παρακαλώ τον κ. Κλαδά αν έχει να εξηγήσει κάτι. 

ΚΛΑΔΑΣ: Κυρίες και Κύριοι αυτή η διάταξη αφορά τον τρόπο με τον 

οποίο θα γίνονται και γίνονται οι αγωνιστικές διαδικασίες. Οι 

οδηγίες οι συγκεκριμένες έχουν μεταβληθεί μέχρι σήμερα τέσσερις 

φορές.  

Όσο, λοιπόν, υπάρχει διάταξη μέσα που είναι περισσότερο 

συγκεκριμένη από ότι χρειάζεται θα προκαλούσε κάθε φορά αλλαγές. 

Έτσι έχουμε βάλει το ισχύον νομικό πλαίσιο όπως ισχύει και έτσι η 

ανανέωση των οδηγιών αυτών δεν θα προκαλεί πρόβλημα στην 

καταστατική πρόβλεψη.  

Γιατί όμως πρέπει να μπουν όλες μαζί; Το προηγούμενο Καταστατικό 

έκανε αναφορά στον τρόπο με τον οποίο ήταν οι προμήθειες του 

δημοσίου και τα λοιπά. Το ορθό είναι ότι επειδή είναι άμεσο 

κοινοτικό δίκαιο εφαρμοστέο στην Ελλάδα πλέον ακόμα κι αν δεν 

ενσωματωθεί στην έννομη τάξη, να επικαλούμαστε τις κοινοτικές 

οδηγίες οι οποίες εφαρμόζονται στο Καταστατικό μας και το σύνολο 

των διατάξεών τους, όχι μόνο αυτές που αναφέρονται στο διαγωνισμό, 

το σύνολο των διατάξεών τους, ώστε να ξέρουν όλοι το θεσμικό 

πλαίσιο προμηθειών, υπηρεσιών και έργων είναι σε πλήρες διαφανές 

περιβάλλον και με την προστασία και το εχέγγυο που δίνει το 

κοινοτικό δίκαιο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. Απλώς πρέπει να επισημάνω το εξής στο 

κομμάτι αυτό. Καταλαβαίνω ότι υπάρχει ευαισθησία απ’ όλους μας να 

τηρούνται όλα ως έχουν. Είπαμε, λοιπόν, ουσιαστικά να αντιγράψουμε 

το ισχύον νομοθετικό πλαίσιο, έτσι ώστε κανένας να μην μας πει ότι 
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υπάρχει και ένα και παραπάνω σε ότι αφορά το κομμάτι των 

προμηθειών.  

Άρα, λοιπόν, όλες τις διαδικασίες που θα ακολουθήσουμε από τούδε 

και στο εξής, θα είναι βάσει του νομοθετικού πλαισίου που ισχύει 

στην Ελλάδα και στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Είναι ξεκάθαρο εκατό τοις 

εκατό και δεν επιδέχεται καμία αμφισβήτηση.  

Κύριε Αυγουλέα, παρακαλώ. 

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Κύριε Πρόεδρε να προσθέσω ότι και ο Κανονισμός 

Προμηθειών που θα αποφασίσει το Διοικητικό Συμβούλιο θα έχει αυτές 

τις αρχές.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ σωστά. Ακριβώς.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Συνεχίζοντας στο Άρθρο 25 έγιναν βάσει του Νόμου 

δυο μικρές αλλαγές. Προστέθηκαν νόμοι. Δεν θα σας κουράσω.  

Πάμε στο Άρθρο 26 Παρ. 1 όπου προστέθηκε ότι: «Η Ομοσπονδία με 

αποφάσεις των αρμοδίων οργάνων καταρτίζει προβλεπόμενους, από το 

Άρθρο 27 του Νόμου όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, Κανονισμούς».  

Προστέθηκε στην Παράγραφο 2 ενδεικτικά αλλά όχι αποκλειστικά 7 

Κανονισμοί οι οποίοι υπήρχαν και τους αναφέρω: Ο Κώδικας 

συμπεριφοράς … και πειθαρχικός κανονισμός. Κανονισμός κατά της 

φαρμακοδιέγερσης, Κανονισμός Διοίκησης και Λειτουργίας, Κανονισμός 

Οργάνωσης και Διεξαγωγής Αθλημάτων, Κανονισμός Εγγραφών – 

Μεταγραφών, Κανονισμός Διαιτησίας και Κριτών αθλημάτων, όχι μόνο 

Διαιτησίας και Κριτών αθλημάτων. Κανονισμός εθνικών ομάδων, κάθε 

Κανονισμός που κρίνει η Ομοσπονδία με απόφαση του Δ.Σ. της που 

απαιτείται για την καλύτερη λειτουργία και την επίτευξη των 

στόχων.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Κλαδάς έχει το λόγο. 

ΚΛΑΔΑΣ: Ξανά σας λέω ότι εδώ προστέθηκε για λόγους πρόνοιας του 

νόμου και μία Παράγραφος 4 που αναφέρεται στον καινούριο anti 

dobbing νόμο που έχει βγει, απλώς για να είμαστε εντάξει με την 

ενσωμάτωση όλων των αναγκαστικών διατάξεων που υπάρχουν για το 

dobbing. Δεν κάναμε απολύτως καμία άλλη αλλαγή. Λειτουργεί δηλαδή, 

αυτή η διάταξη ως εξουσιοδότηση προς τα καταστατικά όργανα για τη 

σύνταξη των Κανονισμών.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ήθελα να πω και κάτι άλλο κύριε Κλαδά και θέλω να 

ενημερώσετε τους συναδέλφους επί του θέματος. Δίνουμε μεγάλη 

σημασία και δώσαμε μεγάλη σημασία και το συζητήσαμε αρκετά μεταξύ 

μας, στον Κώδικα συμπεριφοράς, ο οποίος υπάρχει σε όλα τα 

Καταστατικά σε όλες τις Παγκόσμιες Ομοσπονδίες, στις Ευρωπαϊκές 

Ομοσπονδίες. Μιλάω γενικότερα σε όλο το φάσμα του αθλητισμού και 

δυστυχώς δεν υπάρχει στα Καταστατικά των Ελληνικών Ομοσπονδιών.  

Εμείς για πρώτη φορά ευαισθητοποιημένοι πάνω σε αυτό το πολύ 

σημαντικό κομμάτι το συμπεριλαμβάνουμε μέσα στο Καταστατικό μας. 

Θα γίνει σχετική ανάλυση του σχετικού Κανονισμού. Είμαστε 

ευαίσθητοι, έχουν γίνει πάρα πολλά περιστατικά τους τελευταίους 

μήνες στο χώρο του αθλητισμού και εμείς δεν θέλουμε σε καμία 

περίπτωση να γίνουμε μάρτυρες ή αποδέκτες τέτοιων περιστατικών στη 

δική μας την οικογένεια. 

Άρα, λοιπόν, θεωρούμε ότι ένα Διοικητικό Συμβούλιο, μία Γενική 

Συνέλευση πρέπει να προστατεύσει τα σπορ μας από τέτοιου είδους 

συμπεριφορές και πρέπει να γίνει κατανοητό, νομίζω ότι ήδη 

ετοιμάζεται ο σχετικός Κανονισμός. Πρέπει να γίνει κατανοητό απ’ 

όλους μας μέχρι που φτάνουν τα όριά μας, είτε λεγόμαστε 

παράγοντες, είτε λεγόμαστε προπονητές, είτε λεγόμαστε αθλητές και 

γονείς. Πολύ σωστά το σημειώσατε και γονείς. Όλοι είμαστε γονείς, 

τουλάχιστον οι παρευρισκόμενοι εδώ πέρα μέσα.  

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας θα δώσει πολύ μεγάλη 

έμφαση πάνω σε αυτό το κομμάτι και δεν θα δώσει έμφαση μόνο 

τήρησης των κανόνων, αλλά και πρόληψης γιατί αυτό είναι το πιο 

σημαντικό, να προλαμβάνουμε γεγονότα πριν αυτά γίνουν.  

Ευτυχώς σε μία μεγάλη οικογένεια όπως είναι η Κολυμβητική 

Ομοσπονδία Ελλάδος αυτά τα γεγονότα όχι σπανίζουν, δεν θυμόμαστε 

να έχουν γίνει κιόλας και γι αυτό πρέπει να είμαστε πολύ 

υπερήφανοι. Πρέπει να είμαστε πολύ ευγνώμονες που ανήκουμε σε 

αυτήν τη μεγάλη οικογένεια, γιατί τέτοιου είδους θέματα δεν μας 

έχουν απασχολήσει και εύχομαι να μην μας απασχολήσουν ποτέ στο 

μέλλον.  
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Από την άλλη μεριά όμως επειδή το προνοεί εστί φιλοσοφείν θα 

πρέπει  να τα συμπεριλάβουμε και παρουσία όλων θα ήθελα να 

εξουσιοδοτήσω τον κ. Κλαδά να προχωρήσει άμεσα στο κομμάτι αυτό.  

Κύριε Κλαδά, να το στείλουμε σε όλα τα Σωματεία, να ακούσουμε τις 

απόψεις τους γιατί μας ενδιαφέρει να ακούμε τις απόψεις των 

Σωματείων και μετά να φτιάξουμε έναν Κανονισμό, τον οποίο θα 

περάσουμε μέσα από το Διοικητικό Συμβούλιο, ώστε όλοι να ξέρουμε 

μέχρι που φτάνουν  όχι οι αρμοδιότητές μας, οι ευθύνες μας.  

Παρακαλώ πολύ να γίνει άμεσα. Καταλαβαίνω ότι τρέχουν πολλά 

πράγματα αυτή τη στιγμή τα οποία μας απασχολούν, αλλά είναι ένα 

κομμάτι το οποίο έχει τη δική του ευαισθησία. Θεωρώ ότι αυτή τη 

στιγμή εκφράζω όλους όσους παρευρίσκονται στην συζήτησή μας και θα 

ήθελα παρακαλώ πολύ να το προχωρήσουμε άμεσα.  

Ο κύριος Αυγουλέας έχει το λόγο.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. 

Το Άρθρο 27 που είναι για τα πειθαρχικά παραπτώματα έχει μια νέα 

Παράγραφο που λέμε ότι: Σε περίπτωση ίδρυσης και λειτουργίας της 

Πειθαρχικής Επιτροπής κατά το Νόμο και το Καταστατικό, τότε οι 

διατάξεις του Άρθρου αυτού δεν εκτελούνται. Για να λύσω τυχόν 

απορίες θα υπάρχει ο Πειθαρχικός Κανονισμός που η Πειθαρχική 

Επιτροπή θα ακολουθεί.  

Χωρίς να θέλω να σας κουράσω, στο Άρθρο 29 που υπήρχε «ευεργέτες - 

δωρητές» και ο τίτλος του επιτίμου, προστέθηκε και παρακαλώ για 

την προσοχή σας, η Παράγραφος  η οποία διαβάζεται ως ακολούθως:  

«Επίτιμος δια βίου Πρόεδρος ανακηρύσσεται μετά από πρόταση του 

Διοικητικού Συμβουλίου και με απόφαση της Γενικής Συνέλευσης 

όποιος έχει εκλεγεί σε τρεις συνεχείς θητείες Πρόεδρος της 

Κ.Ο.Ε.». Δηλαδή, η αλλαγή από το υπάρχον Καταστατικό είναι ότι ο 

επίτιμος Πρόεδρος, ο δια βίου Πρόεδρος ανακηρύσσεται από τη Γενική 

Συνέλευση με βάση αυτές τις προϋποθέσεις, κάτι που δεν υπήρχε στο 

προηγούμενο Καταστατικό και έτσι δίνεται ο ορισμός του επίτιμου 

δια βίου Προέδρου.  

Τέλος, σε ότι αφορά το Άρθρο 30 που είναι τα βιβλία, προστέθηκε η 

ηλεκτρονική τήρηση λόγω της τεχνολογίας.  
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Πριν τελειώσω θα ήθελα κύριε Πρόεδρε κι εγώ με τη σειρά μου να 

ευχαριστήσω τόσο τα μέλη της Επιτροπής, όσο και τα μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου και το νομικό μας σύμβουλο γιατί αφιέρωσαν 

πολλές ώρες και νομίζω ότι έχουμε μπροστά μας το καλύτερο δυνατό 

που θα μπορούσε να γίνει με την πίεση του χρόνου. Σας ευχαριστώ 

πολύ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ και πάλι. Θα ήθελα να σημειώσω το εξής, η 

ζωή αλλάζει κάθε μέρα και η Ομοσπονδία μας αλλάζει κάθε μέρα, οι 

συνθήκες αλλάζουν κάθε μέρα. Άρα, το Καταστατικό, το Σύνταγμά μας, 

αυτό που ισχύει και μας οδηγεί μέσα στην Ομοσπονδία το 

Καταστατικό, είναι ένα ζωντανό κείμενο το οποίο ανάλογα πως 

αλλάζει η ζωή και οι συνθήκες και οι νόμοι του κράτους, θα 

υπάρχουν και οι απαιτούμενες αλλαγές.  

Δεν σημαίνει ότι αυτή τη στιγμή σας παρουσιάζουμε το καλύτερο 

Καταστατικό του κόσμου, παρουσιάζουμε όμως ένα Καταστατικό το 

οποίο έχει εκσυγχρονιστεί, περιλαμβάνει όλες τις διατάξεις του 

νόμου και έχει τη δυνατότητα να γίνει ακόμα καλύτερο σε μία 

επόμενη Γενική Συνέλευση.  

Ευχαριστώ πολύ τους συναδέλφους που εργάστηκαν για να παρουσιάσουν 

αυτό το Σχέδιο Καταστατικού προς όλους μας και θα ήθελα αν κάποιος 

από τους συναδέλφους θα ήθελα να πει κάτι, να πάρει το λόγο και να 

ακούσουμε την άποψή του.  

Παρακαλώ πολύ να αναφέρετε το όνομά σας και το Σύλλογο ώστε να 

καταγράφεται και στα πρακτικά. 

ΚΑΚΑΛΙΚΑΣ: Λέγομαι Κακαλίκας Δημήτρης και είμαι από το Ναυτικό 

Όμιλο Καλαμάτας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλή σας ημέρα κύριε Κακαλίκα.  

ΚΑΚΑΛΙΚΑΣ: Βέβαια δεν έχει σχέση με το Καταστατικό αυτό που θα πω, 

αλλά έχω ένα παράπονο γενικότερο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ. 

ΚΑΚΑΛΙΚΑΣ: Όποιες ανακοινώσεις βγαίνουν και αφορούν τους Συλλόγους 

να στέλνονται με e-mail στους Συλλόγους και όχι να μπαίνουν στο 

site της Ομοσπονδίας γιατί εγώ προσωπικά που έχω πέντε Τμήματα 

πρέπει όλη την ημέρα να είμαστε πίσω από έναν υπολογιστή να βλέπω 
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τι ανακοινώνει η Ομοσπονδία. Καλό είναι λοιπόν, όταν υπάρχει κάτι 

καινούριο να μας ενημερώνετε με e-mail.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ κύριε Κακαλίκα.  

Ένα λεπτό επί του θέματος θα απαντήσει ο κ. Αυγουλέας.  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. Κύριε Κακαλίκα αυτό 

θέλουμε να κάνουμε. Εάν έχετε στείλει ως Σύλλογος το e-mail θα 

έχετε πάρει όλη την αλληλογραφία και με e-mail. Αν δεν υπάρχει το 

e-mail … 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το e-mail του Συλλόγου εννοεί. Μας έχετε αποστείλει το 

e-mail του Συλλόγου όπως σας ζητήσαμε με δυο συγκεκριμένες 

επιστολές 14 Απριλίου και 7 Μαΐου ζητήσαμε τα e-mail του Συλλόγου 

επισήμως. Μας το έχετε στείλει;  

ΚΑΚΑΛΙΚΑΣ: Βεβαίως εδώ και πολλά χρόνια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σου Συλλόγου και δεν έχετε πάρει τα e-mail μας;  

ΚΑΚΑΛΙΚΑΣ: Μιλάω για το μέλλον κύριε Πρόεδρε γιατί πρώτα δεν ίσχυε 

αυτό, απλώς οι ανακοινώσεις έβγαιναν στο site και έπρεπε εγώ κάθε 

μέρα να ανοίγω να βλέπω τι έγινε καινούριο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το σημειώσαμε και θα το κοιτάξουμε και θα σας 

απαντήσουμε. Ευχαριστώ πάρα πολύ. Πάντως να ξέρετε είμαστε στον 

ίδιο δρόμο, προς τα εκεί κινούμαστε. Ευχαριστώ πολύ κύριε 

Κακαλίκα. 

ΚΑΚΑΛΙΚΑΣ: Σας ευχαριστώ και σας συγχαίρω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ.  

Το λόγο έχει ο κύριος Υδραίος.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Καλημέρα. Χαιρετίζω κι εγώ τη Γενική Συνέλευση. Θα ήθελα 

να πω ειλικρινά μόνο με την ιδιότητα του δικηγόρου για να μην 

παρεξηγηθούμε, είναι γνωστό ότι ασχολούμαι κατά κύριο λόγο με την 

αθλητική κατηγορία, ένα θέμα στο Άρθρο 12 για τον τρόπο σύγκλησης 

των Γενικών Συνελεύσεων. 

Ως γνωστό σύμφωνα με το Άρθρο 5 Παρ. 3 του 4726 που αφορά βέβαια 

στις Ενώσεις, αλλά αναλογικά εφαρμόζεται και για τις Ομοσπονδίες, 

προβλέπεται ότι για όλες τις Γενικές Συνελεύσεις και διαβάζω το 

νόμο: Η πρόσκληση δημοσιεύεται 45 ημέρες πριν από τη διεξαγωγή και 

40 ημέρες τουλάχιστον, πλήρεις ημέρες, πριν από τη σύγκληση στο 

Διοικητικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας καταρτίζεται και υποβάλλεται 
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στην Γενική Γραμματεία κατάλογος με τα Σωματεία που έχουν δικαίωμα 

συμμετοχής και ψήφου στη Γενική Συνέλευση. Ο κατάλογος 

επικυρώνεται από τον Γενικό Γραμματέα Αθλητισμού.  

Λοιπόν, δεν μπορεί να ισχύουν πλέον για τις Γενικές Συνελεύσεις 

προθεσμίες που προβλέπονται στο Καταστατικό των Ομοσπονδιών, που 

είναι αντίθετες με τη διάταξη του νόμου. Συνεπώς, η προτεινόμενη 

διάταξη του Άρθρου 12 αποτελεί παράβαση νόμου και δεν μπορεί να 

συμπεριληφθεί στο Καταστατικό της Κ.Ο.Ε., γιατί κινδυνεύει να μην 

εγκριθεί από το Ειρηνοδικείο και από τη Γ.Γ.Α.  

Όλες οι Ομοσπονδίες που τουλάχιστον εγώ συνεργάστηκα για την 

εναρμόνιση των Καταστατικών τους όπως και το ΚΑΓΙΑΚ, η ΕΙΟ, η 

Τοξοβολία και τα λοιπά, συμπεριέλαβαν αυτούσια τη διάταξη. Λοιπόν, 

πιστεύω και το βάζω στη Γενική Συνέλευση σαν θέμα ότι 

αντιμετωπίζουμε πρόβλημα νομιμότητος πάνω στη διάταξη αυτή.  

Γνωρίζω τις δυσκολίες που υπάρχουν για την τροποποίηση του 

Καταστατικού, γιατί κάποτε κι εγώ για το Καταστατικό αυτό, για τις 

προκηρύξεις, για τους κανονισμούς είχα συμβάλει ουσιωδώς στη 

διατύπωση και ξέρω ότι το έργο είναι δύσκολο.  

Θα ήθελα, λοιπόν, μία εξήγηση και μία απάντηση πάνω σε αυτό το 

θέμα το οποίο νομίζω ότι δεν πρέπει να περάσει στη διάταξη του 

Άρθρου 12. Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πάρα πολύ τον κ. Υδραίο. Γνωριζόμαστε χρόνια 

άλλωστε και αυτό δεν επιδέχεται αμφιβολίας.  

Ο κ. Υδραίος έχει ασχοληθεί επανειλημμένα με την κατάρτιση 

Καταστατικών στην Ομοσπονδία μας. Είναι γνωστό ότι είναι έγκριτος 

δικηγόρος με πολυετή εμπειρία στα νομικά αθλητικά δρώμενα της 

χώρας και τη σημείωση όπως την έθεσε και τον ευχαριστώ γι αυτό, θα 

την εξηγήσει ο κ. Κλαδάς.  

Ο κ. Κλαδάς έχει το λόγο. 

ΚΛΑΔΑΣ: Ήμασταν και εμείς περίσκεπτοι κύριε Συνάδελφε κι αυτό 

συμβαίνει κάθε φορά που ο νόμος για διαφόρους λόγους δεν είναι 

εντελώς σαφής σε αυτό το θέμα. Έτσι, στο μόνο που θα διαφωνήσω 

μαζί σας είναι η σαφήνεια με την οποία περιγράφετε κάτι το οποίο 

είναι οπωσδήποτε να γίνει διότι και το Άρθρο 5 και το Άρθρο 14 

αφού αναφέρονται στην επιφύλαξη του παρόντος Άρθρου, αλλά 
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αναφέρονται και στο Καταστατικό χωρίς να καταλύουν τις διατάξεις 

ρητώς και χωρίς να επιφέρουν ακυρότητα ρητώς. Ακόμα να σας πω και 

το εξής κωμικό, με συγχωρείτε που θα το πω έτσι, αλλά αυτή είναι η 

αλήθεια, ακόμα και οι διατάξεις για το Μητρώο, που θεωρούμε όλοι 

μας ότι είναι αναγκαστικού δικαίου και ότι η Γενική Συνέλευση έχει 

μία σύνθεση, έχει τη σύνθεση δηλαδή, που προβλέπει ο νόμος εν 

προκειμένω για τη Γενική Συνέλευση, ελλείπουν εκείνα τα 

χαρακτηριστικά της καθ’ οιονδήποτε τρόπο κατάργησης των λοιπών 

διατάξεων.  

Εδώ, λοιπόν, συντρέχει το εξής: Εάν η Γενική Συνέλευση για να 

συγκληθεί στην Ομοσπονδία έπρεπε να γίνεται οπωσδήποτε στις 45 

ημέρες σε κάθε περίπτωση, τότε όλες οι διατάξεις οι οποίες 

αφορούσαν το παλαιό Καταστατικό θα έπρεπε ρητώς να αναφέρεται ότι 

καταργούνται, διότι κατά την άποψή μου κι αυτό προκύπτει από μία 

συρροή διατάξεων και του 5 και του 14, αναφέρονται όλα τα 

προβλήματα στις αρχαιρεσίες και όχι στις κοινές Γενικές 

Συνελεύσεις.  

Υπό αυτήν την έννοια, λοιπόν, χωρίσαμε το 11 και το 12 ούτως ώστε 

το μεν 12 που αφορά τις αρχαιρεσίες είναι ενσωματωμένο και 

επομένως δεν τίθεται θέμα μη εγκρίσεώς του από το Ειρηνοδικείο και 

από τη Γενική Γραμματεία. Το δε 11 ακόμα και αν ήθελε κριθεί ότι 

δεν συνάδει γιατί είναι διάταξη αποκλειστικού δικαίου, δηλαδή, 

είναι διάταξη αναγκαστικού δικαίου και θα πρέπει  να φύγει και να 

προσαρμοστεί, να μην γεννά ζήτημα για τη λειτουργία του ίδιου του 

Καταστατικού.  

Από την άλλη πλευρά ο λόγος για τον οποίο τηρούνται αυτές οι 

προθεσμίες είναι διότι στο παλαιό Καταστατικό - σας θυμίζω – 

υπήρχαν αυτές οι ημερομηνίες συγκλήσεως οι συγκεκριμένες, οι 

συντομότερες.  

Δεύτερο. Φαντάζεστε αν για οποιοδήποτε ζήτημα Γενικής Συνέλευσης 

χρειάζεται μία Ομοσπονδία 45 ημέρες; Ακόμα και ζητήματα μομφής, 

αμφιβολίας ή σοβαρά θέματα που θέλει να θέσει η πλειοψηφία θα 

έπρεπε να περιμένουμε 45 ημέρες για να γίνει Γενική Συνέλευση.  

Κατά τη γνώμη, λοιπόν, του ομιλούντος αυτό που έχει ιδιαίτερη 

σημασία είναι η τελολογική ερμηνεία των συγκεκριμένων διατάξεων η 
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οποία στο πνεύμα της και στο γράμμα της διατάξεως του σκοπού του 

νομοθέτη, ήταν η περιφρούρηση των εκλογικών διαδικασιών και όσον 

αφορά αυτές και μόνο, τηρούνται οι προθεσμίες συγκλήσεως των 45 

ημερών. Αλλά αυτό – επαναλαμβάνω – είναι κάτι που η νομολογιακή 

επεξεργασία στα επόμενα δυο χρόνια θα το αποδείξει ή όχι. Μπορεί 

να έχουμε και αποφάσεις όπως λέτε στο δικό σας πνεύμα και με τη 

δική σας αιτιολογία.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Θέλω να απαντήσω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είπα εγώ ότι δεν θα απαντήσεις. Είπαμε ότι δεν θα 

δώσουμε το λόγο;  

Να ληφθεί όμως υπόψιν  παρακαλώ πολύ ότι παραδόθηκε η Ομοσπονδία 

21 Απριλίου και ότι εμείς θα έπρεπε μέχρι τις 30.6 να έχουμε κάνει 

Γενική Συνέλευση.  

Επίσης, να ληφθεί υπόψιν  και κάτι ακόμα παραπάνω, το γεγονός ότι 

αυτή η Ομοσπονδία θα έπρεπε από τις 21 Απριλίου που εμείς 

παραλάβαμε, να τρέξει πανευρωπαϊκούς αγώνες, να τρέξει προ-

ολυμπιακά προγράμματα, να τρέξει ευρωπαϊκά πρωταθλήματα, να 

διοργανώσει το FINA … και δεν είναι μία Ομοσπονδία η οποία πρέπει 

με το τυπικό μόνο να διαχειρίζεται κάποιες καταστάσεις, αλλά είναι 

κυρίως και πάνω απ’ όλα Αθλητική Ομοσπονδία.  

Το τυπικό το σέβομαι, θέλω να το ακολουθήσω αλλά δεν μπορώ να μην 

σκεφτώ όμως τις προκρίσεις των αθλητών για τους Ολυμπιακούς Αγώνες 

και την πιο σωστή προετοιμασία του.  

Επίσης, δεν μπορώ να μην σκεφτώ ότι οι εκλογές έγιναν στις 29 του 

μηνός και παραδόθηκε η Ομοσπονδία 21 Απριλίου. Αυτό για να γίνει 

κατανοητό προς κάθε κατεύθυνση.  

Αν θέλουμε να ψειρίσουμε τώρα εμείς και να πούμε ότι δεν τηρήθηκε 

το 45 ημέρες σε μία Γενική Συνέλευση που έχουν τηρηθεί όλες οι 

ημερομηνίες σύμφωνα με το Καταστατικό και την άποψή μας, τότε 

είναι πολύ εύκολο να το κάνουμε. Είναι πάρα πολύ εύκολο να το 

κάνουμε.  

Θα ήθελα να πω και κάτι άλλο και απευθύνομαι στον Αγαπητό Φίλο τον 

Μιχάλη, τον κ. Υδραίο. Εμείς, κύριε Υδραίε, που ήσασταν μέλος του 

Διοικητικού Συμβουλίου του προηγούμενου, δεν κρύψαμε τις αλλαγές 

του Καταστατικού μέσα στο site της Ομοσπονδίας, τις βγάλαμε 
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μπροστά σε όλους και είχαμε κάνει μία κουβέντα στις 8 Μαρτίου του 

2020 μεταξύ μας. Μου είχες πει ότι μέσα εκεί είναι το Καταστατικό, 

πως δεν το είδες; Έπρεπε να γίνω ντέντεκτιβ για να το βρω.  

Άρα, λοιπόν, σε θέματα διαφάνειας, σε θέματα καλής λειτουργίας μην 

μας κατηγορείτε ή  βάζετε μία ένσταση χρονοδιαγράμματος όταν 

παραδόθηκε η Ομοσπονδία 21 του μηνός και όταν θα έπρεπε να πάμε 

πανευρωπαϊκούς αγώνες, να πάμε προολυμπιακά πρωταθλήματα, να 

ετοιμάσουμε αθλητές, να ετοιμάσουμε τα πρωταθλήματα και να πάρουμε 

και μία μεγάλη διοργάνωση ύστερα από πάρα πολλά χρόνια στην 

Ελλάδα. Να μας κατηγορήσετε για τις 45 ημέρες ότι δεν τις τηρήσαμε 

τη στιγμή που υπάρχει και ο αντίλογος;  

Έχετε το λόγο κύριε Υδραίε.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Καταρχήν δεν κατηγόρησα κανέναν και σας είπα ότι κάνω 

αυτήν την παρέμβαση με την ιδιότητα του δικηγόρου, ούτε ως 

εκπροσώπου του Ολυμπιακού, ούτε ως μέλος της απελθούσας Διοίκησης, 

το είπα για να μην εξηγούμεθα και να μην παρεξηγούμαστε. Αν θέλετε 

να μιλήσουμε για τα θέματα αυτά που ακόμα … την Ομοσπονδία να 

μιλάμε όσο θέλετε, εγώ δεν πρόκειται να σε ακολουθήσω Πρόεδρε.  

Κατά δεύτερο, η σημερινή Συνέλευση διεξάγεται με το Καταστατικό 

που ισχύει. Άρα, δεν είναι θέμα 45 ημερών και δεν θα προλαβαίναμε 

και το ένα και το άλλο. Ισχύει το παλιό Καταστατικό αυτό που πάτε  

να περάσετε θα ισχύει από εδώ και πέρα. Δηλαδή, από τις αποφάσεις 

από το Ειρηνοδικείο.  

Συνεπώς, δεν τίθεται θέμα πως θα γινόταν η Συνέλευση και πως θα 

αξιολογούντο διακρίσεις και τα λοιπά. Εγώ βλέπω εδώ πέρα στο νόμο 

ότι λέει η πρόσκληση για τη Γενική Συνέλευση. Αυτά που λέει ο 

συνάδελφος είναι μια αλληλουχία νομική, αλλά κάνει ένα ακροβατισμό 

ερμηνειών. Αυτό το πράγμα διατρέχει κινδύνους. 

Ας κάνετε, λοιπόν, μία πρόταση στο Υπουργείο να ξεχωρίσει για 

ποιες τις Συνελεύσεις πρέπει να ισχύει η προθεσμία αυτή και ποιες 

όχι. Από τη στιγμή όμως που υπάρχει ο νόμος που λέει ότι για όλες 

τις Συνελεύσεις απαιτείται ο τρόπος ο συγκεκριμένος, εγώ το σημείο 

αυτό δεν θα το ψηφίσω Κυριάκο και λέγε ότι θέλεις εσύ για το 

παρελθόν, για το μέλλον και τα λοιπά. Η ιστορία διδάσκει.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένα λεπτό, δεν είναι «λέγε ότι θέλεις εσύ» σε παρακαλώ 

πάρα πολύ.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Μα μου είπες ότι βγήκα να σε κατηγορήσω. Δεν κατηγόρησα 

εγώ κανέναν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είμαστε  με τη φιλική μας ιδιότητα η οποία δεν 

επιδέχεται αμφισβήτησης και αμφιβολίας.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Έτσι ελπίζω, ναι, εντάξει.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στη Γενική Συνέλευση μιλάς με τον Πρόεδρο της 

Ομοσπονδίας και τον Πρόεδρο της Γενικής Συνέλευσης. Το «λέγε ότι 

θέλεις εσύ» σε παρακαλώ πάρα πολύ να το διαγράψουμε. 

ΥΔΡΑΙΟΣ: Ας το διαγράψουμε, δεν έχω αντίρρηση.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπες κάτι πολύ σωστό κατά τη γνώμη μου και κατά τη 

γνώμη των παρευρισκομένων, η συγκεκριμένη ερμηνεία θα πρέπει  από 

τη δική μας τη μεριά να έχει και κάποιες προεκτάσεις, να το 

προχωρήσουμε. Εγώ συμφωνώ απόλυτα με αυτό που είπες. Και νομίζω 

ότι η πρόταση η συγκεκριμένη είναι ότι πρέπει να προχωρήσουμε 

εμείς από τη δική μας τη μεριά. 

Έχει το λόγο και θα κλείσω εγώ.  

ΚΛΑΔΑΣ: Κύριε Συνάδελφε βάλαμε το 11 ξεχωριστά ούτως ώστε στη 

συνεννόηση με τη Διεύθυνση Αγωνιστικού Αθλητισμού εφόσον προκύψει 

θέμα ασυμβατότητας και συγκρούσεως, γιατί περί αυτού μόνο θα 

επρόκειτο η διαγραφή, θα μπορεί να λειτουργήσει στο Καταστατικό με 

το Άρθρο 12 για όλες τις Συνελεύσεις. Ήδη επικοινώνησα με τη 

Γενική Γραμματεία Αθλητισμού και με τους δυο συναδέλφους που 

ασχολούνται με τη συγκεκριμένη εφαρμογή, αλλά δεν υπήρξε στις 

απαντήσεις τους ομοφωνία και κατηγορηματικότης.  

Αυτό γιατί δυστυχώς, το λέω άλλη μία φορά το δυστυχώς γιατί δεν 

είναι μόνο αυτές οι διατάξεις οι οποίες μας φέρνουν σε μία ανάγκη 

προσεγγίσεως ή ερμηνείας με τα ερμηνευτικά εργαλεία που έχουμε, 

δυστυχώς δεν γίνεται εκκαθάριση των άλλων διατάξεων με τον τρόπο 

που το 5 Παρ. 1 επί παραδείγματι διατυπώνεται, όπως και με άλλες 

διατάξεις. Δεν θέλω να τις αναφέρω για να μην κουράσω τα 

συνομιλούμενα μέλη. 

Λέω, λοιπόν, ότι εμείς αμέσως μόλις γίνει η υποβολή προς έγκριση, 

ούτως ή άλλως αν πάρουμε την απόφαση έχουμε την προσαρμογή που 
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θέλαμε και θα κάνουμε αμέσως τη σχετική επιστολή και θα 

συνεννοηθούμε εγγράφως μαζί τους, ώστε καθ’ ην περίπτωση μας πουν 

ότι δεν μπορεί να υπάρξει Γενική Συνέλευση μη εκλογικού χαρακτήρα, 

ούτε καν αυτή με τις δικές σας προθεσμίες, να προχωρήσουμε αμέσως 

στην εκ του νόμου διόρθωση, όπως απαιτείται και επιβάλλεται … τη 

διαγραφή του Άρθρου 11 και η αναρίθμηση των Άρθρων στην περίπτωση 

αυτή.   

Λέω όμως με όλο το σεβασμό και σε σας, όπως το λέω και στη νομική 

κοινότητα, πριν το πω στους ανθρώπους που δέχονται τη συμβουλή 

μας, στα Σωματεία δηλαδή. Δεν είναι νοητό να καθορίζεται χρόνος 

της Γενικής Συνέλευσης γιατί δεν πρόκειται στα Άρθρα 61 .. του 

Αστικού Κώδικα για διατάξεις εκεί αναγκαστικού, αλλά πρόκειται για 

διατάξεις ενδοτικού δικαίου, αυτό καθορίζεται από το Καταστατικό, 

ο χρόνος της Γενικής Συνέλευσης.  

Σας θυμίζω δε ότι βρίσκονται ανάμεσά μας και Σωματεία πολυκλαδικά 

και πολυδραστικά όπως είναι η ΧΑΝ επί παραδείγματι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Ολυμπιακός.  

ΚΛΑΔΑΣ: Ή ο Ολυμπιακός ακόμα περισσότερο που διαθέτουν και άλλου 

τύπου δράσεις πέραν του αθλητισμού και οι οποίες τους επιτρέπουν 

κάθε φορά να επικαλούνται και το Άρθρο 61 … του Αστικού Κώδικα.  

Αυτού του τύπου λοιπόν, τη σύγκρουση ανάμεσα στο τι είναι 

αναγκαστικού και ιδιωτικού δικαίου μετά την εφαρμογή του Αθλητικού 

Νόμου, εγώ θα ήθελα ο νομοθέτης να τη θεωρεί πάντα επί … 

ακυρότητας, ώστε να προσθέτει λόγο ακυρότητας, γιατί αυτό θα μας 

έκανε όλους πιο σίγουρους.  

Αν μου επιτρέπει να μην το κάνω, τότε λέω σε σας κύριε Υδραίες ότι 

είναι χίλιες φορές καλύτερο όταν η πλειοψηφία της Γενικής 

Συνέλευσης επιθυμεί να μεμφθεί οποιοδήποτε μέλος του Διοικητικού 

Συμβουλίου να συγκαλείται γρήγορα ή όταν προκύπτει ένα πρόβλημα 

και όχι 45 ημέρες πριν.  

Θα σας έλεγα μάλιστα πολύ περισσότερο αυτό δίνει και ένα 

επιχείρημα ελευθερίας και αυτοοργάνωσης του Διοικητικού Συμβουλίου 

όταν δεν υπάρχουν θέματα που … ο αθλητικός νόμος με το κύρος της 

Γενικής Συνέλευσης αν εφάπτεται, προφανώς κατά την άποψή σας 

εφάπτεται κι αυτό είναι βέβαιο ότι …  
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Αν εφάπτεται τότε το Άρθρο 12 μπήκε, εννοώ στο Καταστατικό μας το 

Άρθρο 12, εντάχτηκαν διατάξεις και του  και του 14 με αυτόν τον 

τρόπο, ώστε να παραλείπεται ο κίνδυνος από την ενσωμάτωση των 

αρχών αυτών.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Υδραίε θέλετε να πείτε κάτι επί του θέματος;  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Να πω το τελευταίο, δεν θα συνεχίσω. Εκτιμώ την άποψη του 

συναδέλφου γιατί βλέπω ότι αντιλαμβάνεται κι αυτός ότι υπάρχει 

αυτή η διάταξη του 12, είναι κόντρα στο νόμο, που έρχεται σε 

επικοινωνία με τα πρόσωπα της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού και 

τα λοιπά.  

Φοβάμαι ότι δεν θα δώσουν αυτοί λύση, όχι μόνο οι συγκεκριμένοι, 

γενικά υπάρχει μία δυστοκία από τις υπηρεσίες της Γενικής 

Γραμματείας εδώ και χρόνια. Προτιμότερο να γινόταν μία τροπολογία 

και στον υπό ψήφιση νόμο τώρα που θα περάσει, αλλά όσο υπάρχει 

αυτό το αβέβαιο και καταφέρουμε σε διάφορους … και ερμηνείες και 

το ένα και το άλλο, εγώ τουλάχιστον δεν πρόκειται να την ψηφίσω 

αυτή τη διάταξη γιατί εγκυμονούν κάποιοι κίνδυνοι που δεν θέλω να 

περιπέσει η Κολυμβητική Ομοσπονδία σε τέτοιους κινδύνους. 

Εν πάση περιπτώσει εκτιμώ την προσπάθεια που έχει γίνει, διαφωνώ 

σε αυτό το πράγμα, δεν πείθομαι. Εάν ψηφιστεί από τους υπολοίπους 

εντάξει, εγώ τι θα κάνω; Δεν μπορώ. Απλώς εξέφρασα την άποψή μου 

σαν δικηγόρος και το λέω για τρίτη φορά, να μην κατηγορηθώ ότι 

βγήκα και σας κατηγόρησα. Δεν κατηγόρησα κανέναν, ήταν σαφής η 

πρόθεσή μου και η θέση μου και τα λοιπά και εύχομαι κάθε επιτυχία 

στο έργο σας που ξεκινάει από τώρα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένα λεπτό να το διευκρινίσουμε. Καταρχήν σας 

ευχαριστούμε πάρα πολύ, μιλάμε για το Άρθρο 11 ή 12 ρωτάει ο κ. 

Αυγουλέας;  

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:  Μιχάλη, νομίζω ότι εννοείς το 11 … 

ΥΔΡΑΙΟΣ: Δεν το θυμάμαι, δεν το έχω μπροστά μου τώρα. Η θέση μου, 

μιλήσαμε στο τηλέφωνο, θυμάσαι που σου είπα κάτι, δεν το έχω 

μπροστά μου τώρα, αλλά νομίζω το 11, το 12; Δεν θυμάμαι τώρα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι το 11. Κρατάμε την άποψη του κ. Υδραίου, έχετε 

ακούσει και την άποψη του κ. Κλαδά.  

Νομίζω έχει ζητήσει το λόγο ο Κολυμβητικός Όμιλος Δράμας;  
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ΝΙΚΗΦΟΡΙΔΗΣ: Ναι, Πρόεδρε, καλημέρα. Νικηφορίδης Γαβριήλ, είμαι ο 

Αντιπρόεδρος του Συλλόγου. Να χαιρετίσω όλους τους φίλους απ’ όλα 

τα Σωματεία απ’ όλη την Ελλάδα.  

Εγώ θα ήθελα να πω το εξής, ότι μας εξέπληξε ευχάριστα η απόφασή 

σας της τακτικής αυτής επικοινωνίας που είπατε με τους Συλλόγους 

κάθε πρώτη Τρίτη του κάθε μήνα. Εμείς όντας ένας επαρχιακός 

Σύλλογος με 41 χρόνια, είμαστε στο 41ο έτος από τη στιγμή που 

ιδρυθήκαμε, έχουμε την ανάγκη της επικοινωνίας μιας και 

βρισκόμαστε μακριά από τα λεγόμενα Κέντρα των Αποφάσεων.  

Θα είμαστε κι εμείς εκεί να συνομιλούμε μαζί σας, ελπίζοντας 

φυσικά και στη φυσική σας παρουσία κάποια στιγμή επάνω στην 

Περιφέρεια και στη Δράμα και ελπίζοντας και θεωρώντας δεδομένη τη 

βοήθειά σας Πρόεδρε, όσον αφορά την αντιμετώπιση κάποιων 

γραφειοκρατικών προβλημάτων που προκύπτουν στο θέμα της 

ανακατασκευής του Κολυμβητηρίου του δικού μας.  

Όπως γνωρίζετε ξεκινάει – ελπίζουμε – σε λίγες ημέρες, είμαστε 

χωρίς Κολυμβητήριο από τον Οκτώβριο. Ελπίζουμε στη βοήθειά σας 

όσον αφορά αν μπορείτε να μεσολαβείτε οπουδήποτε για να λύνονται 

κάποια προβλήματα στην ανακατασκευή όπως είπαμε με ιδιωτικά 

κεφάλαια.  

Εύχομαι καλή επιτυχία στη θητεία της Ομοσπονδίας και εύχομαι σε 

όλους τους Συλλόγους καλή επιτυχία στους στόχους τους. Να είστε 

καλά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ. Προφανώς η Διοίκηση μιας 

Ομοσπονδίας πρέπει να στέκεται δίπλα στα προβλήματα του κάθε 

Σωματείου. Το είχαμε υποσχεθεί και θα το κάνουμε, το έχουμε κάνει 

ήδη σε πάρα πολλές περιπτώσεις. Δεν χρειάζεται τώρα να τις 

απαριθμήσω, αλλά είναι πάγια πεποίθησή μας ότι θα είμαστε δίπλα 

σας σε ότι προβλήματα έχετε και εύχομαι το Κολυμβητήριο να 

ξεκινήσει. 

Γνωρίζω πάρα πολύ καλά την υπόθεση, όχι μόνο το Κολυμβητήριο να 

ξεκινήσει η ανακατασκευή του και εκείνο που επιθυμώ πάνω απ’ όλα 

είναι να ξεκινήσει και η κατασκευή του νέου Κολυμβητηρίου το οποίο 

θα είναι ένα πραγματικό κόσμημα και χαίρομαι ιδιαίτερα που αυτό 

γίνεται με ιδιωτική πρωτοβουλία και κάποια στιγμή θα πρέπει  
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αυτούς τους ανθρώπους οι οποίοι προσφέρουν στο χώρο μας να τους 

αναδείξουμε κι αυτό θα το κάνουμε και με το συγκεκριμένο 

συμπατριώτη σας ο οποίος θα αναλάβει όλο το κόστος της κατασκευής 

του νέου Κολυμβητηρίου.  

Θέλω να πω το εξής, το είχαμε πει και πριν από τις εκλογές, ότι θα 

είμαστε δίπλα στα Σωματεία. Ουσιαστικά κάνουμε πράξη αυτά τα οποία 

υποσχεθήκαμε γιατί αυτό θα κάνουμε στο τέλος της ημέρας, θα 

ερχόμαστε σε επαφή.  

Θέλω να το διευκρινίσω γιατί ενδεχομένως να μην έγινε αντιληπτό, 

το κάθε Σωματείο θα είναι ξεχωριστά, όχι όλοι μαζί. Δηλαδή, θα 

συνομιλούμε για προβλήματα ή θέματα ή απόψεις τις οποίες το κάθε 

Σωματείο ξεχωριστά έχει. Ίσως εγώ δεν ήμουν κατανοητός όταν είπα 

την πρόταση.  

Σε κάθε περίπτωση όμως θεωρούμε ότι θα έχουμε μία καλή επικοινωνία 

από εδώ και στο εξής κι αν δούμε ότι οι απαιτήσεις είναι ακόμα 

μεγαλύτερες θα κοιτάξουμε να βρούμε το χρόνο για να είμαστε όσο το 

δυνατόν περισσότερο δίπλα σας, εννοώ στο zoom, αλλά το δεδομένο 

και το σίγουρο είναι ότι αυτό το οποίο έχουμε ξεκινήσει και 

ευχαριστώ πάρα πολύ και τους συναδέλφους μου οι οποίοι 

επισκέπτονται σχεδόν όλη την Ελλάδα.  

Αυτό το οποίο έχουμε ξεκινήσει επισκεπτόμενοι τα Σωματεία κατά 

τόπους Περιφέρειες και ακούγοντας τις απόψεις τους και οτιδήποτε 

έχουν να προτείνουν, να είστε σίγουρος ότι θα συνεχιστεί.  

Το λόγο έχει ο Κολυμβητικός ΛΕΥΚΙΠΠΟΣ. Αν βλέπω καλά έχετε ζητήσει 

το λόγο από την Ξάνθη; Και αμέσως μετά ο Κολυμβητικός Όμιλος 

Ξάνθης.  

ΠΑΪΤΑΡΗΣ: Καλημέρα σας. Στέφανος Παϊτάρης από το ΛΕΥΚΙΠΠΟ Ξάνθης. 

Αν τελειώσαμε με το Καταστατικό να πω ένα προβληματάκι που έχουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν έχουμε τελειώσει με το Καταστατικό γιατί δεν έχουμε 

ψηφίσει ακόμα.  

ΠΑΪΤΑΡΗΣ: Οπότε να πάμε τα προβλήματά μας μετά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε πρόβλημα ως Σύλλογος;  

ΠΑΪΤΑΡΗΣ: Βασικά με την είσοδό μας στο μητρώο.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε να τα πούμε μαζί την Τρίτη όταν θα κάνουμε και 

την πρώτη συνομιλία με τα Σωματεία, να δούμε που είναι το πρόβλημα 

για να μπορέσουμε να βοηθήσουμε;  

ΠΑΪΤΑΡΗΣ: Φυσικά … φυσικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας ευχαριστώ πάρα πολύ. Να μας στείλετε ένα e-mail.  

ΠΑΪΤΑΡΗΣ: Όταν λέμε e-mail με το πρόβλημα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, επικοινωνίας.  

ΠΑΪΤΑΡΗΣ: Το έχω στείλει δυο φορές μέχρι τώρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένα e-mail για το ραντεβού λέω, για τις 2 η ώρα την 

Τρίτη. Να μην το λέμε μόνο προφορικά, να το δούμε και γραπτά.  

Ο Κολυμβητικός Όμιλος Ξάνθης παρακαλώ. 

ΚΟΛΥΜΒΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΞΑΝΘΗΣ: Καλημέρα σας. Εφόσον θα γίνει 

συνάντηση την Τρίτη δεν θα αναφέρω τώρα το ερώτημά μου. Δεν είναι 

θέμα του Καταστατικού, είναι θέμα διαδικασίας εκλογών για τα 

Σωματεία, οπότε να το συζητήσουμε την Τρίτη, να μην καθυστερώ τη 

διαδικασία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επαναλαμβάνω και σε σας αυτό το οποίο είπα και στον 

συμπατριώτη σας, ότι πρέπει να μας στείλετε ένα αίτημα υπόψιν  του 

κ. Μοντεσάτου για να μπείτε στο πρόγραμμα και να σας πούμε ακριβώς 

τι ώρα θα μπορέσουμε να συνομιλήσουμε με χαρά μεταξύ μας.  

ΚΟΛΥΜΒΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΞΑΝΘΗΣ: Ωραία. Καλή συνέχεια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το λόγο έχει ο κ. Νιφοράτος από την ωραία μας Κεφαλονιά.  

ΝΙΦΟΡΑΤΟΣ: Καλή σου μέρα. Να τελειώσουμε με την ψηφοφορία για το 

Καταστατικό και μετά μου δώσετε το λόγο θα ήθελα για να πω δυο 

πραγματάκια μόνο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ευχαρίστως.  

Έχει κάποιος άλλος συνάδελφος κάτι να πει επί των Άρθρων του 

Καταστατικού που σας διάβασε ο κ. Αυγουλέας και που έχετε μπροστά 

σας εκτός από την αντίρρηση όπως καταγράφηκε του κ. Υδραίου;  

Να το περάσουμε κατ’ Άρθρο ή να το περάσουμε στο σύνολό του;  

ΚΛΑΔΑΣ: Μόνο το 11 να περάσετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για το 11 υπάρχει η αντίρρηση του κ. Υδραίου, οι 

υπόλοιποι όλοι συμφωνούν. Επομένως παρακαλώ να καταγραφεί η 

αντίρρηση και ο προβληματισμός. 

Συμφωνεί κάποιος με αυτό που είπε ο κ. Υδραίος;  
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Ο άνθρωπος δεν είπε αντίρρηση, κατέγραψε μία νομική άποψη και θέλω 

παρακαλώ πολύ να τονιστεί αυτό γιατί έχει τη σημασία του. Ο κ. 

Υδραίος κατέγραψε μία νομική άποψη η οποία είναι σεβαστή. 

Από εκεί και πέρα θεωρώ όπως τέθηκαν όλα τα Άρθρα παίρνω την 

έγκριση του Σώματος και σας ευχαριστούμε πάρα πολύ γι αυτό. Θα 

είμαστε στη διάθεσή σας σε μία μεταγενέστερη Γενική Συνέλευση 

Καταστατικού να προτείνετε και κάποιες αλλαγές.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Κυριάκο με συγχωρείς. Στο Άρθρο που διαφώνησα κατά 

πλειοψηφία, εγώ διαφωνώ δεν το ψηφίσω το 11 έτσι όπως είναι 

διατυπωμένο. Κατά πλειοψηφία περνάει το 11 στα άλλα δεν διαφωνώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είπα.  

ΥΔΡΑΙΟΣ: Κατά πλειοψηφία, εντάξει … εντάξει.  

Επομένως, ο Πρόεδρος της Γεν. Συνέλευσης διαπιστώνει ότι ομόφωνα  εγκρίθηκαν όλα τα άρθρα 

(1-10 και 12-32) του προτεινόμενου Καταστατικού, με εξαίρεση το άρθρο 11 που εγκρίθηκε κατά 

πλειοψηφία (163 ΝΑΙ – 1 ΟΧΙ).  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Νιφοράτος έχει το λόγο. 

ΝΙΦΟΡΑΤΟΣ: Καλορίζικος να είσαι Πρόεδρε και όλο το Δ.Σ., θέλει 

πολύ δουλειά. Νέοι είσαστε ακόμα, άρα δώστε ότι μπορείτε για να 

έχουμε καλύτερες επιδόσεις.  

Αυτό που θέλω να παρακαλέσω να βρείτε από την Τεχνική Υπηρεσία της 

Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού που υπάρχουν προγράμματα που 

τρέχουν, ώστε όπου δύνανται, δηλαδή, δεν μπορεί οπουδήποτε να 

κατασκευαστούν καταδυτήρια. Είναι ελάχιστα αυτά που υπάρχουν στην 

Ελλάδα και μην περιμένουμε από 3-4 – όσα είναι – να βγάλουμε 

αθλητές. Δηλαδή, συνεχόμενους αθλητές. Ό,τι έχουμε βγάλει, έχουμε 

βγάλει, αλλά συνεχόμενους, μία παραγωγή. Θέλουμε, λοιπόν, να 

μπείτε και σε αυτό το πρόγραμμα.  

Έτερο, το οποίο έχω σημειώσει εδώ, σας παρακαλώ πάρα πολύ δυο 

πραγματάκια και να τα προσέξετε, ώστε αυτά να τα συζητήσουμε. Να 

συζητήσετε εσείς με το Συμβούλιο και στη Γενική Συνέλευση που θα 

γίνει την Τακτική αργότερα, αυτά να ειπωθούν και να ακούσουμε τις 

απαντήσεις επί αυτών των ερωτημάτων, ανεξάρτητα τι εγκριθεί κάθε 

μήνα, αλλά τώρα είναι μία ευκαιρία να πω πέντε πράγματα μόνο, 

επειδή είναι η έναρξη του έργου σας και ανάληψη των καθηκόντων 

σας, καλό είναι από εμάς τους παλαιότερους …  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένα λεπτό μόνο. Δεν θα πούμε πέντε πράγματα τώρα. 

Υπάρχουν συνάδελφοι οι οποίοι έχουν παρακολουθήσει τη Γενική 

Συνέλευση, η Γενική Συνέλευση είχε ένα συγκεκριμένο σκοπό και 

στόχο και δεν θα μπούμε τώρα σε διαδικασία κατά την οποία θα 

μπορέσουμε να αναπτύξουμε όλα τα θέματα. 

ΝΙΦΟΡΑΤΟΣ: Όχι, όχι, δεν θα αναπτύξουμε θέματα. Σε πέντε λεπτά έχω 

καλύψει το θέμα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν μπορούμε να μιλήσουμε πέντε λεπτά. Όταν κάνουμε  

Γενική Συνέλευση και έχουμε στην ατζέντα καταγράψει όλα τα θέματα, 

δεν μπορούμε να την ανοίξουμε και να μιλάμε για διάφορα άλλα 

θέματα, τα οποία ενδεχομένως να απασχολούν είτε Περιφέρεια, είτε 

Σωματείο, είτε γενικότερα.  

Επιτρέψτε μου να πω γιατί αν εσείς αυτή τη στιγμή ξεκινήσετε και 

το λέω με πολύ αγάπη και με πολύ σεβασμό και το ξέρετε αυτό το 

πράγμα, αν ξεκινήσετε να μας λέτε για πράγματα τα οποία είναι 

εκτός Ημερήσιας Διάταξης, δεν μπορώ εγώ μετά να μην επιτρέψω σε 

κάποιον άλλο συνάδελφο να τοποθετηθεί.  

Λέω, λοιπόν, το εξής και το λέω γιατί πρέπει να γίνει κατανοητό 

προς κάθε κατεύθυνση από εδώ και πέρα. Θα πηγαίνουμε όπως ορίζεται 

σύμφωνα με την ατζέντα η οποία έχει προγραμματιστεί. Να μην 

ανοίξουμε το κομμάτι της Γενικής Συνέλευσης και το κάνουμε 

διαλογική συζήτηση.  

Σήμερα περάσαμε το καινούριο Καταστατικό μας που είναι μία πάρα 

πολύ σοβαρή υπόθεση για τη λειτουργία της αθλητικής οικογένειας 

του υγρού στίβου και πρέπει να είμαστε χαρούμενοι γι αυτό. Άμα 

αρχίσουμε παράπονα και προβλήματα δεν θα τελειώσουμε ποτέ και 

ξέρετε ότι έχουμε και το Ακρόπολις σήμερα. Έχουμε μεγάλους αγώνες 

σήμερα με 370 σχεδόν αθλητές και έχουμε κι άλλες υποχρεώσεις 

κάποιοι συνάδελφοι από εδώ πέρα μέσα.  

Να σας πω επίσης, γιατί ξεχνάμε να μιλάμε ότι εχτές τα παιδιά μας 

είναι μέσα στους 16 που θα αγωνιστούν στις σκυταλοδρομίες της 

ομάδας, στο Τόκυο και κάποια στιγμή πρέπει να μιλάμε και λίγο 

αθλητικά.  

Αγαπητέ μου κύριε Νιφοράτο έχετε τη διαδικασία που μπορείτε να 

μιλήσετε μαζί μου, έχετε τη διαδικασία που θα έρθω εγώ εκεί, τη 
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διαδικασία που μπορείτε να απευθύνετε εγγράφως οποιοδήποτε θέμα 

επιθυμείτε και μην το προχωρήσουμε εδώ.  

ΝΙΦΟΡΑΤΟΣ: Πρόεδρε, νομίζω ότι στο τέλος λέει Διάφορα Θέματα μετά 

την ψήφιση του Καταστατικού. Άρα, εγώ δεν θέλω να ανοίξω τα 

διάφορα άλλα θέματα διότι είναι πάρα πολλά τα θέματα, αλλά θέλω σε 

δυο πράγματα να τοποθετηθώ όπως επιτρέψατε πριν σε δυο άλλους 

συναδέλφους που μίλησαν. Περισσότερο χρόνο μιλήσατε εσείς παρά εγώ 

στο να εξηγήσετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Νιφοράτο πρέπει να τηρήσουμε τη διαδικασία.  

ΝΙΦΟΡΑΤΟΣ: Ασφαλώς και τη σέβομαι τη διαδικασία, αλλά πρέπει να 

αρχίσετε να σέβεστε όλοι σας που μέχρι σήμερα δεν το είδα τόσο 

πολύ, την επαρχία. Εγώ δεν είμαι ένα βήμα για να έρθω να σας δω 

και κάθε Τρίτη δεκαπέντε λεπτά. Θα περιμένω κάθε Τρίτη μία φορά το 

μήνα; Δεν κατάλαβα. Εγώ θέλω να σας πω πέντε πράγματα που έπρεπε 

να κάνουμε μία Συνέλευση με θέματα για να φτιάξετε το καινούριο 

σας πρόγραμμα ως νέα Ομοσπονδία. Να ακούσετε τους Συλλόγους τι 

προβλήματα έχουμε, όχι κάθε Τρίτη. Καλό είναι, δεν λέω, από το 

τίποτα καλό και το χαλάζι. Αλλά ακούστε μας, η επαρχία δεν μπορεί 

να ανταπεξέλθει άλλο και ελάτε, να μας επισκεφτείτε.  

Τα άλλα αθλήματα, μπάσκετ, ποδόσφαιρο, τένις και όλα αυτά και 

βοηθούνται και προγράμματα έχουν μπει και φτιάχτηκαν οι 

εγκαταστάσεις τους, όλη η Ελλάδα είναι έτσι, εκτός τα κολυμβητήριά 

μας. Εκτός από αυτό το άθλημα, η κολύμβηση και το polo, είναι 

πλήρη εγκαταλελειμμένα.  

Για να βρω εγώ τέρματα στο μίνι παίδων και τα λοιπά δεν ξέρω που 

έφτασα. Κανένας δεν με βοηθούσε. Αυτά τα πράγματα λοιπόν, πρέπει 

να καταγραφούν από εσάς, να τα ακούσετε, για να μην σας πω ότι 

πρέπει να γίνει ειδική Συνέλευση μόνο για την υδατοσφαίριση. Να 

βάλουμε μία αρχή για εκσυγχρονισμό που μιλήσατε.  

Δεν μπορεί το μίνι παίδων π.χ. να είναι με ένα τουρνουά και μετά 

πάμε του χρόνου και προκρίθηκαν 2. Ωραία. Οι άλλοι πάνε στο 

δεύτερο γύρο, στον τρίτο γύρο και βγαίνει ο πρωταθλητής. Από εκεί 

και πέρα οι άλλοι τι κάνουν; Περιμένουν την άλλη χρονιά, τα 

παιδάκια. Ή οι ομάδες που είναι στην Αθήνα σε μισή, σε ένα τέταρτο 

πάνε και επισκέπτονται μεταξύ τους και δίνουν φυσικά παιχνίδια. 
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Εμείς, η επαρχία, που, πότε αυτό το πράγμα θα γίνει; Δεν έχουμε τη 

δυνατότητα.  

Άρα, καλό θα είναι λοιπόν, να γίνει με πρότυπα του μπάσκετ ή του 

ποδοσφαίρου. Ας φύγουμε πια από αυτήν την παλιά, άντε να πάμε και 

τελειώσαμε και μόνο να δίνουμε βαρύτητα στην Α1.  

Κάποτε και τελειώνω, ένας παράγων που είχε έρθει εδώ με τον 

Ολυμπιακό – Παναθηναϊκό που παίζαμε Α1, ξέρετε τι μου είπε; Φτιάξε 

δική σου ομάδα εφήβων, να βγάζεις δικά σου παιδιά. Αυτός ο 

άνθρωπος που μίλησε με το σκεπτικό του Πειραιά. Εδώ που να φτιάξω 

εγώ; Εδώ ούτε προπονητή δεν είχα.  

Πρέπει, λοιπόν, να δούμε πως θα δουλέψει η Ελλάδα, πως θα διαδοθεί 

το polo, με ποιο τρόπο; Αυτά, λοιπόν, δεν λέγονται ούτε σε ένα 

λεπτό, ούτε σε δέκα λεπτά. Πρέπει να γίνει μία μάζωξη όπως είπε 

γίνει πολύ παλιά, που είχε κάνει η Κ.Ο.Ε. και δώσαμε μία αρχή και 

κάπου βάλαμε κάτι αρχές για την υδατοσφαίριση.  

Όσον αφορά την κολύμβηση πρέπει να δείτε τους αγωνιστικούς χώρους. 

Ο νόμος Ευγενάκη εδώ και τελειώνω, σας παρακαλώ πολύ ακούστε με. 

Ωραίος, καλός και τα λοιπά ναι και καλός και σε άλλα άσχημος. Εν 

πάση περιπτώσει όμως ποιος θα εφαρμόσει το νόμο Ευγενάκη μέσα στα 

κολυμβητήρια;  

Αυτή τη στιγμή στο δικό μας κολυμβητήριο μπαίνει ένα κοριτσάκι που 

λέει ότι έχει τελειώσει τη … Ακαδημία χωρίς ειδικότητα κολύμβηση 

και κάνει κολύμβηση. Ποιος μπορεί να τη βγάλει έξω; Απαντήστε μου. 

Ο κ. Ευγενάκης αυτό το είχε προβλέψει; Έχει προβλέψει να κάνει 

κυρώσεις στο Δήμο που είναι Δημοτικό το κολυμβητήριο; Να του κόψει 

τις επιδοτήσεις. Να τον εκβιάσει, κάπως να βρουν μία λύση. Δεν 

μπορεί να πηγαίνω εγώ και η άλλη κάνει μπλάτσα-μπλούτσα και γελάνε 

τα παιδάκια και τα δικά μου τα παιδιά κάνουν πρόγραμμα.  

Αυτά ήθελα να σας πω και λάβετέ τα σοβαρά και θα επανέρθουμε. Καλή 

σας ημέρα και ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ κι εγώ πάρα πολύ. Ευχαριστούμε και όλους τους 

συναδέλφους που παρακολούθησαν τη Γενική Συνέλευση. Εύχομαι σε 

όλους ένα καλό Σαββατοκύριακο και ελπίζω με πολλούς από εσάς να τα 

πούμε και από κοντά τόσο σε αγώνες γιατί είναι προγραμματισμένοι 
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μέσα στη διάρκεια του καλοκαιριού, αλλά και στις συναντήσεις τις 

οποίες θα έχουμε.  

Καλή σας μέρα και σας ευχαριστώ πάρα πολύ.  

Ο Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης κήρυξε τη λήξη της Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης. 

 

ΛΗΞΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

 


